
 PROTOKÓŁ NR XXXV/2009
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie

odbytej 22 października 2009 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Węgorzynie

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1630 a zakończyło o godz. 20 50

Nieobecni radni: Halina Kwiatkowska, Wolski Krzysztof

Ad 1 a
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  otwieram  XXXV  sesję  Rady  Miejskiej  w  Węgorzynie. 
Witam wszystkich przybyłych. Na podstawie listy obecności stwierdzam prawomocność obrad. 
Bym  prosiła  o  wyciszenie  lub  wyłączenie  telefonów  komórkowych.  Przechodzimy  do 
przedstawienia porządku sesji, bardzo proszę Pani Burmistrz 
(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1,  lista  obecności  sołtysów  stanowi  
załącznik nr 2, do niniejszego protokołu).

Pani Burmistrz –  Wysoka Rado, Pani Przewodnicząca proszę do porządku obrad dzisiejszej 
sesji o wprowadzenie dodatkowych uchwał a mianowicie uchwały od środków transportowych i 
uchwały o zaciągnięciu kredytu na budowę drogi w Sielsku na tych uchwałach pracowały komisje 
i wydały stosowne opinie i również chcę poinformować, że z porządku sesji zdejmuję uchwałę 
druk nr 18 w związku z tym, że toczy się jeszcze postępowanie w sądzie w tej sprawie i również 
Wysoka Rado zdejmuje z porządku obrad dzisiejszej sesji uchwałę na druku nr 11 to jest uchwała 
w sprawie obniżenia ceny skupu żyta a uzasadnienie myślę, że Pani Skarbnik poda 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję  czy  są  jakieś  wnioski  do  porządku?  Nie  widzę. 
Wobec tego proponuję, aby kto jest za zmianami zgłoszonymi przez Pani Burmistrz? Kto jest za 
proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – wobec tego proponuję, aby w punkcie 4 podjęcie uchwał w 
sprawie punkt 9 dotyczył projektu uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od środków 
transportowych to zrobimy 11 żeby pakiet podatków był w miejsce druku nr 18 czyli punkt 16 
druk  nr  18  tu  wprowadzimy  projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  na  inwestycje 
przebudowy drogi do Sielska to będzie nasz nowy druk nr 18. Kto jest za przyjęciem porządku za 
przyjętymi zmianami? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Porządek został przyjęty

I.I. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum
b) przedstawienie porządku sesji
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c) przyjęcie protokołu z posiedzenia XXXIV/2009 z dnia 17.09.2009 r.
II.II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych

III.III. Informacje:
1. o stanie oświaty gminnej – druk nr 1
2. z analizy oświadczeń majątkowych – druk nr 2
3. Burmistrza z działalności między sesjami (ustna)

IV.IV. Podjęcie uchwał w sprawie:
1. zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Węgorzyno na 2009 rok – druk nr 3
2. zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2009– druk nr 4
3. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009– druk nr 5
4. zmiany  procedury  uchwalenia  i  dokonywania  zmian  budżetu  Gminy  Węgorzyno  oraz 

rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu– 
druk nr 6

5. określenia stawek podatku od nieruchomości– druk nr 7
6. zwolnień w podatku od nieruchomości i w opłacie targowej– druk nr 8
7. wysokości stawek opłaty targowej– druk nr 9
8. uchylenia uchwały opłat od posiadania psów– druk nr 10
9. powierzenia  zadań  oświatowych  Filii  Szkoły  Podstawowej  w  Runowie  Pomorskim  w 

miejscowości Mieszewo Gminie Dobra – druk nr 12
10. zamiaru  likwidacji  Filii  Szkoły  Podstawowej  w  Runowie  Pomorskim  w miejscowościach 

Sielsko i Mieszewo – druk nr 13
11. zatwierdzenia  tygodniowego  obowiązku  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycielom,  którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach – druk nr 14
12. wyrażenia  zgody  na  sprzedaży  w  trybie  bezprzetargowym  nieruchomości  oznaczonej 

numerem ewidencyjnym  151/4 położonej w obrębie Winniki – druk nr 15
13. wyrażenia woli nabycia od Polskich Kolei Państwowych S.A. w Warszawie prawa własności 

11  lokali  mieszkalnych  położonych  przy  ul.  Kolejowej  w  Runowie  Pomorskim  wraz  z 
udziałem w gruncie stanowiącym prawo użytkowania wieczystego– druk nr 16

14. wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  trybie  przetargu  ustnego  ograniczonego  nieruchomości 
oznaczonych numerami 82/1 i 82/2 położonych w obrębie ewidencyjnym Połchowo (m. 
Runowo Pom.) Gmina Węgorzyno– druk nr 17

15. wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  trybie  przetargu  ustnego  ograniczonego  nieruchomości 
gruntowych oznaczonych numerami 679/4 i 679/5 położonych w obrębie ewidencyjnym nr 
1 miasta Węgorzyno– druk nr 19

16. wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ograniczonego nieruchomości  gruntowej 
oznaczonej  numerem  90/6  położonej  w  obrębie  ewidencyjnym  Przytoń,  Gmina 
Węgorzyno– druk nr 20

17.  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  od  Skarbu  Państwa  –  Agencji  Nieruchomości 
Rolnych  drogi  stanowiącej  działkę  nr  19/2  o  pow.  0,0295  ha  w  obrębie  ewidencyjnym 
Gardno – druk nr 21

18. zatwierdzenia projektu „Uczniowie Szkoły Podstawowej w Węgorzynie śmiało spoglądają w 
przyszłość” w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego Program Operacyjny Kapitał 
Ludzki, Działanie 9.1/Poddziałanie 9.1.2. – druk nr 22

V. Odpowiedzi  na wnioski  i  zapytania  radnych oraz  na interpelacje  zgłoszone na 
poprzednich sesjach

VI. Informacje  Przewodniczącego  Rady  o  działaniach  podjętych  w  okresie 
międzysesyjnym

VII. Wolne wnioski i komunikaty
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VIII. Zakończenie obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny nasz punkt z porządku to przyjęcie  protokołu z 
poprzedniego posiedzenia sesji niestety jest on jeszcze doprecyzowywany i nie możemy go dzisiaj 
przyjąć, więc punkt się wyczerpał samoistnie. Teraz może przejdziemy do uroczystego punktu 
naszej sesji, mimo, że nie ma go w porządku, ale jest na to miejsce i czas, aby zostały wręczone 
nagrody Gryfa Pomorskiego, bardzo proszę tutaj o dokonanie

Pan  Zygmunt  Dziewguć  Wiceprzewodniczący  Sejmiku –  dziękuję  bardzo  chciałbym 
zobaczyć tą Panią której będzie to dotyczyło

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Kamińska

Pan Zygmunt Dziewguć Wiceprzewodniczący Sejmiku – Szanowni Państwo wniosek został 
skierowany  tutaj  przez Panią  Burmistrz  o nadanie  tego oznaczenia,  który  został  rozpatrzony 
pozytywnie i  tutaj  chcę powiedzieć,  że trzeba częściej  pisać zachęcam dla  innych osób, które 
można też uhonorować w ten sposób. Ja natomiast chciałbym dwa zdania powiedzieć oczywiście 
do Pani  Danuty Kamińskiej  szanowna Pani  składam Pani najserdeczniejsze  życzenia  z okazji 
nadania tego odznaczenia srebrnej odznaki Gryfa Zachodniopomorskiego przypomnę, że przez 
44 lata Pani była pedagogiem w Szkole Podstawowej w Runowie, była Pani autorką wielu spotkań 
czytelniczych  prowadziła  drużyny  zuchowe  harcerskie  rozwijając  takie  postawy  patriotyczne 
wśród  przyszłych  naszych  nowych  obywateli  również  tak  samo  mieszkańców  naszego 
województwa, pełniła Pani funkcję opiekuna szkolnego ucząc niesienia pomocy medycznych i 
zdrowego odżywiania, zainteresowania środowiskiem czy dbania o otoczenie uczyła po prostu jak 
należy żyć to tylko niektóre przykłady, jakie szerzyła Pani na rzecz swoich mieszkańców i naszego 
województwa  służyła  swojej  małej  ojczyźnie  jak  to  można  wsnucie  powiedzieć  to  wszystko 
zasługuje na najwyższe uznanie i dobrze, że akurat są wśród nas tacy ludzie i nie trzeba się tego 
wstydzić trzeba pokazywać takie osoby żeby również o tym wiedziały. Jeszcze raz proszę przyjąć 
ode  mnie  wyrazy  największego  uznania  za  otrzymanie  Honorowego  Gryfa 
Zachodniopomorskiego. Zapraszam Panią tutaj, jeśli mogę /została wręczona odznaka/ 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – powiem tak miło nam będzie, jeśli Państwo z nami zostaną, 
ale jeśli czas nie pozwala nie będziemy mieli za złe 

Pan Zygmunt Dziewguć Wiceprzewodniczący Sejmiku – ja nie chcę Państwu przeszkadzać 
w bieżących sprawach jak to czasami jest trzeba porozmawiać szczerze do bólu, więc lepiej jak już 
nie będę przeszkadzał, bardzo dziękuję. Pan Zygmunt Dziewguć Wiceprzewodniczący Sejmiku 
opuścił salę obrad.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę Pani Burmistrz

Pani  Burmistrz –  tak jak  powiedziała  Pani  Przewodnicząca  w części  uroczystej  chciałabym 
szanowni  Państwo,  radni,  sołtysi  wręczyć  wyróżnionym  sołectwom  nagrody  wyróżnienia, 
dyplomy za zajęcie miejsc w konkursie „Aktywne sołectwo” ten konkurs jest już drugi rok są 
przyznawane  nagrody  pieniężne  na  estetykę  wsi  za  aktywność  dla  swoich  sołectw.  Komisja 
konkursowa powołana moim zarządzeniem pracowała cały rok oceniła sołectwo, które zgłosiły 
się do konkursu zgłosiło się 6 sołectw i te sołectwo zostały przez komisje konkursową ocenione 
konkurs  został  zakończony  w sierpniu  we wrześniu  komisja  podsumowała  pracę  i  dokonała 
werdyktu  i  dzisiaj  chciałabym  Wysoką  Radę  z  tym  werdyktem  zapoznać.  Rozdanie  nagród  i  
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dyplomów;  Wyróżnienie  -  Lesięcin,  Winniki,  Sielsko,  III  miejsce  Mieszewo,  II  miejsce  Cieszyno,  I  miejsce  
Przytoń.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jesteśmy w punkcie interpelacje wnioski i zapytania radych. 
Radny Mielcarek proszę

Radny Mielcarek –  interpelacja  w tej  kadencji  druga,  bo  Pan Jamroży  jak  pracował  to  nie 
słuchał powtórzę ją jeszcze raz proszę o naprawę tablic i obręczy do gry w koszykówkę i tym 
razem niech one nie będą wykonane z drewna z płyt wiórowych tylko metalowe i niech Pan 
Makarski się ze mną kontaktuje ja wiem jak to ma wyglądać pomogę. Druga interpelacja odnośnie 
dziury obok przedszkola była już chyba ze dwa miesiące i tak wielka, że tam można wpaść jakaś 
studnia  zakryta  dechami  codziennie  rodzice  z  dziećmi  chodzą  tak  nie  może  być.  Trzecia 
interpelacja mieszkańcy ulicy Mickiewicza proszę o lustro przy wyjeździe z drogi, ponieważ nie 
widzą samochodów wyjeżdżających z Łobza. Czwarte zapytanie odnośnie Orlika, który powstaje, 
kto będzie pilnował Orlika w nocy, bo ja nie wyobrażam sobie żeby był monitoring całodobowy i 
przyjdą  chłopaki  w kominiarkach  i  porzucają  butelki  z  piwem lub inne  historie,  które  miały 
miejsce  na  boisku  czy  koło gminy  musi  być  jakaś  ochrona fizyczna  a  monitoring  może być 
dodatkowy. Piąte pytanie odnośnie Orlika, kto będzie odśnieżał Orlik w zimę, bo przecież to jest 
boisko całoroczne napada śniegu chłopaki przyjdą grać o 16 i kto to zrobi? Ostatnie pytanie nie 
wiem czy to prawda, ale wolałbym żeby to nie była prawda w Rządzie mamy afery tu nie wiem 
czy to będzie afera, ale coś z tego będzie pytanie do Pani Burmistrz czy to prawda, że w gminie 
wszyscy wiemy, że jest prowadzony gazociąg czy to prawda, że na ulicy Nowy Świat, Mickiewicza, 
Zielona pół Drawskiej są nieuwzględnione w ogóle w planie, że ma nie być tam gazu, jeżeli tak to, 
o co tu chodzi to, po co ten gazociąg jest robiony dla pół miasta, jeżeli to prawda to winnych 
trzeba do odpowiedzialności pociągnąć 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – to nie jest gminna inwestycja  to sobie tak robią,  co gaz 
doprowadzają

Radny Mielcarek –dobrze dziękuję

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  kto  z  Państwa  radnych  jeszcze?  Proszę  radny 
Kłosiński

Radny Kłosiński – ja bym chciał zgłosić zapytanie do Pani Burmistrz, na jakiej podstawie koła 
łowieckie  poddzierżawiają  cudze  grunty  tak Pani  Przewodnicząca,  bo Urząd Miasta  i  Gminy 
poddzierżawia  nasze  grunty  koła  łowieckie  płacą  za  dzierżawę  a  na  jakiej  podstawie  jest 
poddzierżawiany  cudzy grunt nasz moja własność  jest  poddzierżawiana  przez Urząd Miasta  i 
Gminy.  Teraz  mieliśmy  szkolenie  z  Barzkowic  i  każdy  chce  odszkodowanie  i  wszyscy  ręce 
rozkładają a Urząd Miasta i  Gminy poddzierżawia naszą cudzą własność,  na jakiej  podstawie 
Urząd Miasta i Gminy to poddzierżawiają 

Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – ale do jakich celów?

Radny Kłosiński – łowieckich 

Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – ja myślałem, że poletka mają na tych gruntach
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Radny Kłosiński –nie, nie ja chciałem się tylko zapytać o to ja już się kiedyś pytałem o to, ale to 
jakoś ucichło i ludzie zaczynają się jakoś burzyć 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję,  kto  z  Państwa  radnych  chciałby  zabrać  głos? 
Radny Cierpisz proszę

Radny Cierpisz – ta sprawa już się toczy długa to nieszczęsna stodoła w Trzebawiu, część jest 
rozebrana a zjechał już ten, który miał to rozebrać i została przerwana rozbiórka budynku i chyba 
zarośnie krzakami. Ja bym nawet wnioskował żeby przejąć to na cele gminne to jest ładna działka 
blisko media. Chciałem się dowiedzieć czy będzie robiona droga w Węgorzynku czy jak nas zima 
zaskoczy to będzie ona zrobiona?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę Wiceprzewodniczący

Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – mamy lato za sobą i były łatane dziury na naszej 
gminie na drogach gminnych i mamy takie największe sołectwo, jakim jest Mieszewo gdzie tu 
dzisiaj się dowiedziałem, że zajęło trzecie miejsce i dziwię się, że tam tyle dziur jest na drodze 
gminnej. Chodzi mi o drogę od centrum w kierunku jeziora Okrzeja tam wczoraj liczyłem jest 
dziesięć dziur. Ta droga do Okrzei jest powiatowa? Bo tam jest dziesięć dziur i teraz będą opady 
woda się zbiera więc jest to zagrożenie i dla mieszkańców i dla kierowców bo niewygodnie się 
jeździe, praktycznie jeszcze jest czas żeby to załatwić tym bardziej, że wiem jaki Pan Makarski ma 
sprzęt i w Zwierzynku dziury połatał 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, radna Kamińska proszę

Radna Kamińska – ja chciałam się przypomnieć z lampą koło biblioteki i czekamy już kilka laty 
i bardzo proszę, bo jest ciemno ludzie korzystają z biblioteki i nie ma jak dojść i następna sprawa 
chodnik do tej biblioteki, bo tam przy dobrych opadach to trzeba dość wysokie buty żeby tam 
wejść 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, proszę radny Szostakiewicz

Radny Szostakiewicz – ja również jak Pani Kamińska chciałem się przypomnieć interpelacją, 
którą składałem rok temu w sprawie oświetlenia na ulicy 40-lecia mamy okres jesienno zimowy a 
oświetlenie raz działa albo raz nie działa natomiast w niektórych miejscach nie ma w ogóle szans 
żeby działało, ponieważ brakuje tam słupów oświetleniowych i tutaj wspólnie z mieszkańcami 
mojego  okręgu  przygotowaliśmy  taką  pisemną  interpelacje,  którą  pozwolę  sobie  odczytać. 
Interpelacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Tak jak zdążyłem się orjętować to rzeczywiście 
na mapie wjazd tej drogi jest zaznaczony, jako działka gminna i prosiłbym, aby kolejny rok był 
bardziej  postępowy  w  tej  sprawie  a  interpelację  pozwolę  sobie  złożyć  na  ręce  Pani 
Przewodniczącej, dziękuję

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, kto jeszcze z Państwa radnych? Radny Kołodyński 
proszę

Radny  Kołodyński –  ja  mam  do  Pani  Burmistrz  zapytanie  bo  na  stronie  Urzędu  Gminy 
pojawiła się taki artykuł który jest podpisany przez Panią nazywa się wspólne inwestycje drogowe 
w Gminie Węgorzyno postaram się tu zacytować Przez naszą  Gminę  przebiegają  ważne  drogi i 
szlaki oraz drogi powiatowe; wojewódzka  nr 151  Choszczno-Łobez, krajowa nr 20  Szczecin  - 
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Drawsko  Pomorskie,  szlak  kolejowy  Gdańsk-Szczecin.  Stan  tych  dróg  i  infrastruktury   jest 
ważny  dla  miasta  i  gminy,  dlatego  jest  ciągle  przedmiotem  moich  inicjatyw  i  uzgodnień  z 
zarządcami;   z Zarządem Dróg Wojewódzkich, Rejon w Drawsku Pomorskim, Zarządem  Dróg 
Wojewódzkich, Rejon w   Stargardzie  Szcz., Dyrekcją  Dróg i Autostrad , Oddział w Szczecinie, 
Zarządem Dróg Powiatowych w Łobzie   oraz  z PLK   S.A.   Szczecin. Informuję mieszkańców, 
iż w wyniku ustaleń i uzgodnień dokonanych z zarządcami  w 2008 roku w tym roku Gmina  
realizuje  i tu podkreślam realizuje następujące zadania ominę punkt 1 do 7 ważny jest punkt 8 i 9 
modernizacja  szlaku kolejowego  na odcinku Łobez - Runowo – Cieszyno wraz z  odnowieniem  
peronu w Runowie  i  Lesięcinie.  9 przebudowa  drogi  powiatowej  na odcinku od   przejazdu 
kolejowego  w Runowie Pomorskim do  banku w Węgorzynie  wraz z przebudową  chodników w 
Runowie  Pomorskim.  Powiat  złożył  wniosek  do  Marszałka  o  dofinansowanie  z  programu  
unijnego  RPO,  rozstrzygnięcie  konkursu  2009.  Czy  Gmina,  kiedy  kolwiek  uczestniczyła  czy 
będzie  uczestniczyć  w inwestycjach prowadzonych przez Polskie  Linie  Kolejowe S.A.  Czy to 
finansowo czy rzeczowo? To nie jest nasza inwestycja a my się do tego podpinamy i tak samo 
dotyczy to drogi powiatowej. Liczę na rzeczową odpowiedź.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  ja  również  mam  interpelację  kilka  pytań  i 
wniosków.  Pierwsze,  kto  sprawuje  nadzór  inwestorski  nad  termomodernizacją  Szkoły 
Podstawowej w Węgorzynie.  Czy prace ociepleniowe były na bieżąco nadzorowane w świetle 
zastrzeżeń, jakie złożył mieszkaniec Węgorzyna wniósł je na piśmie nie dostał żadnej odpowiedzi 
złożył również do Rady Miejskiej, ponieważ widział, że wyłoniony w przetargu wykonawca nie 
wykonuje  tych  zadań  zgodnie  z  warunkami  zgodnie  z  wytycznymi  zawartymi  w  specyfikacji 
istotnych zamówień, więc czy gmina coś w tym temacie zrobiła, ponieważ część spraw dotyczyło 
robót, które pod założonym tynkiem i pomalowanymi ścianami już nie będzie można sprawdzić. 
Drugie, kto odpowiada za realizację polegających na dostarczaniu opału do szkół, kto się zajmuje 
kontrolą i czy wyłoniony w drodze przetargu dostawca realizuje zadanie zgodnie z wymogami 
chodzi mi tu o parametry, jakości opału, inny opał zamawiamy inny był przedmiotem przetargu a 
inny  jest  dostarczany  nie  wiem,  co  do  ilości  tego  opału  czy  jest  w  odpowiednich  ilościach 
dostarczany, dlatego pytam, kto za to odpowiada i kto to kontroluje. Kolejna interpelacja jest na 
prośbę  mieszkańców  ulicy  Pionierów  i  Zamkowej  w  Węgorzynie  wnoszę  w  ich  imieniu  o 
naprawę ławek u  zbiegu tych ulic  pod kasztanami,  ponieważ  zostały  same betonowe nogi  a 
następnie proszą a ja również wnoszę o interwencję Strażnika wobec młodzieży, która to niszczy 
sukcesywnie. Kolejna interpelacja to brak oświetlenia na ulicy 40-lecia to już mój przedmówca 
radny Szostakiewicz składał. Kolejna interpelacja została złożona przez radnego Mielcarka, więc 
go tutaj poprę, że na ulicy Kościuszki właśnie na chodniku przy przedszkolu jest klapa metalowa 
dokładnie nie wiem czy to jest do studzienki kanalizacyjnej czy do studzienki telefonicznej ale 
wokół tej klapy zostały uszczerbione płytki chodnikowe na tyle dużą dziurę zrobiło, że nóżka 
dziecka swobodnie może w to wpaść a przecież tego nie chcemy. To już zgłaszała dyrektorka 
przedszkola,  ale w dalszym ciągu to zagrożenie istnieje  po prostu przychylam się do wniosku 
radnego i tez proszę żeby to załatwić. Kolejna  interpelacja  jak  zostały  rozdzielone 
nagrody  burmistrza  dla  dyrektorów  szkół  z  okazji  Dnia  Edukacji  Narodowej,  ponieważ 
uczestniczący  w  tej  okazji  byli  świadkami  wręczania  nagród  oprócz  wyczytywania  i  miłych 
ciepłych słów na temat, co dane osoby zrobiły dla niemniej  jednak z dyrektorów nie została 
nagrodzona tylko jedna osoba a nagrody burmistrza w budżecie były spore i tutaj interpelacja 
zainteresowanych  dyrektorów,  aby  przedstawić  taką  informację  jak  zostały  rozdzielone  te 
nagrody.  Kolejna  siódma interpelacja  też  dotyczy  oświaty  na  tej  uroczystości  Pani  Burmistrz 
raczyła oświadczyć wszystkim, że obie Panie dyrektorki szkoły Podstawowej w Runowie jak i w 
Węgorzynie  mają  kontrakt  5  letni,  niestety  Pani  dyrektor  Szkoły  Podstawowej  w  Runowie 
Pomorskim ma tylko kontrakt do końca sierpnia 2010 roku, więc nie wiem czy to była pomyłka 
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czy  celowe  wprowadzenie  w  błąd  czy  po  prostu  jest  przygotowywane  zarządzenie  i  będzie 
niezwłocznie przekazane Pani dyrektor przedłużający ten kontrakt, o co byśmy bardzo prosili, bo 
tak  będzie  zgodnie  z  prawem.  Kolejna  interpelacja  czy  nieistniejący  Związek  Ińskiego  Parku 
Krajobrazowego został już zlikwidowany, wyrejestrowany zgodnie z nakazem Sądu powinien być, 
bo ten nakaz był w 2005 roku ostatni jak na sesji poruszałam temat dalej nie był zlikwidowany. 
Jeśli  nie  jest  zlikwidowany  to,  dlaczego  i  czy  nadal  adres  tego  Związku  jest  na  Rynek  1 
Węgorzyno? Kolejna interpelacja w sumie pytanie czy nadal adresem filmy Bioetanol jest adres 
naszego Urzędu Miejskiego ulica Rynek 1 w Węgorzynie i dlaczego? Kolejna sprawa to jest duża 
interpelacja  w  naszej  Gminie  mamy  taki  program  taką  zasadę,  że  jeśli  najemca  lokalu 
komunalnego, który jest dłużnikiem chce zapłacić część długu to dugą taką część po prostu mu 
się umarza a resztę dzieli się na raty. Dlaczego więc mieszkaniec, który chce skorzystać z tego 
przywileju chce zapłacić swój dług zmuszany jest na przejście na jednopokojowe mieszkanie, ale 
czego  wyrzuca  się  go  z  tego  mieszkania  mimo to,  że  wyraża  chęć  zapłacenia  uregulowania, 
swoich  długów.  W  ogóle  dziwią  mnie  te  nowe  zasady  prowadzone  przez  Panią  Burmistrz 
odnośnie mieszkań komunalnych mam bardzo dużo informacji od mieszkańców bardzo dużo 
skarg na ten temat na temat traktowania mieszkańców przez Panią Burmistrz na temat lokowania 
osób, które w ogóle tego nie chcą nie wyrażają zgodę. Do wiadomości Rada Miejska otrzymała 
pismo  od  mieszkańców  Kopernika  11,  którzy  stanowczo  się  sprzeciwiają  wprowadzeniu  do 
budynków osób, które nie dbaj nie szanują mieszkań obecnie lokatorami bloku są osoby, rodziny 
porządne dbające o swoje lokale nie chcemy tych osób, którzy nie dbają są uciążliwi i zwracają się 
z prośbą do Pani Burmistrz w tej sprawie i obiecała Pani to załatwić. Prosimy, aby w miejsce tych 
osób  wprowadzić  rodziny  dbające  o  mieszkania.  W  tej  samej  sprawie  dotyczącej  mieszkań 
komunalnych dotyczy skarga, jaką do Rady Miejskiej  skierowała Pani Magdalena Strycharczyk 
opisując swoją sprawę a chodziło o zamianę mieszkania znalazły się dwie osoby, które chciały się 
zamienić Pani Burmistrz na początku była zadowolona i wręcz sama jakby podsunęła taki pomysł 
i możliwość takiej zamiany. W momencie, kiedy osoby te chciały sfinalizować sprawę Pani bardzo 
krzyczała na naszych mieszkańców wyganiała ich z gabinetu, nie wiem, ale chyba Pani Burmistrz 
zapomina, kto, dla kogo tu jest Gmina powinna być dla naszych mieszkańców a nie odwrotnie. 
Kolejna interpelacja  jeśli  jest  to w gestii  Gminy to mam taką prośbę aby zainterweniować w 
sprawie na ulicy Kopernika 14-17 mają postawiony przed swoim blokiem znak zakazu wjazdu i 
parkują swoje samochody pod ścianą bloku obok czyli pod numerem klatek 12 a i b niszcząc przy 
okazji  trawę i krawężniki  i  mam prośbę czy taki znak może tam być i spowodować aby tych 
samochodów pod blokiem obok nie stawić bo wiemy, że były próby podpalenia samochodów a 
gdyby taki samochód wybuch zajął by się również blok więc tutaj również w ich interesie byłoby 
aby  tak  się  nie  działo,  może  przymusić  spółdzielnie  aby  wytyczyła  jakieś  parkingi  dla 
samochodów osób mieszkających. Kolejny wniosek o przedstawienie kosztorysu wymiany bieżni 
na  stadionie  miejskim  może  to  są  takie  koszty,  które  nasz  budżet  by  udźwigną  i  może  w 
przyszłym roku przyjęli  to do budżetu,  ale  nie  wiem,  jaka jest  wysokość  tych kosztów,  więc 
proszę  o  przedstawienie.  Przedostatnia  interpelacja  droga  na  Sulice  to  jest  droga  z  drogi  na 
Drawsko ona w ogóle jest nie przejezdna wymyta przez deszcz nie wiem czy w tej sprawie można 
byłoby  coś  zrobić  czy  to  kwestia  nawiezienia  czegoś  jakiegoś  klińca  czy  innego  kruszywa. 
Ostatnia interpelacja do mnie, jako do Przewodniczącej Rady Miejskiej mieszkaniec Brzeźniaka 
Pan Andrzej Sak zwrócił się o interwencję, dlatego to przedstawiam w interpelacjach a dotyczy 
wyrządzenia  szkody  polegającej  na  zaniechaniu  podjęcia  czynności  administracyjnej 
doprowadzającej  do  uaktualnienia  drogi  do  stanu  drogi  na  działce  232  obręb  Brzeźniak. 
Odczytanie  interpelacji,  interpelacja  stanowi załącznik  nr  4  do niniejszego protokołu. 
Dziękuję, proszę radny Hlib
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Radny Hlib – mam zapytanie, na jakim etapie jest przejmowanie drogi w Mieszewie tutaj koło 
stacji,  bo  podczas  wizyty  Panowie  informowali  o  problemach  w postaci  włączenia  do  drogi 
wojewódzkiej,  podejrzewam,  że  chodzi  o  formalności  tylko  chciałem  zapytać  w  kontekście 
właśnie teraz w okresie zimowym i jesiennym zawsze tam stoi woda a dwa przyjęliśmy budynek z 
zamiarem oświetlenia i jaki jest termin oczekiwania na jakiekolwiek prace 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, proszę Pan sołtys

Sołtys Korcz – jeżeli wszyscy mówią o lampach to ja też, słyszałem od kierownika ENEA, że 
oni wszystko ze swojej strony zrobili do strony Urzędu tylko teraz reszta należy do Pani, ja wiem, 
że to nie tylko za Panią było poruszane ale 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, proszę radny Kłosiński

Radny Kłosiński – to jak już wszędzie zakładamy te lampy to ja bym miał propozycję, aby do 
budżetu i chylę głowę do Pani Burmistrz załóżmy oświetlenie na Sulicach, jeżeli na 40-lecia jest 
za mało lamp ja bym wnioskował, aby Pani Burmistrz ujęła w budżecie to, jeżeli jest tam za mało 
to proszę dołóżcie do mnie w budżecie lampy

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Pani sołtys Runowa proszę

Sołtys Sławska – jak elektryka to ja też Pani Kamińska powiedziała o jednej lampie w Runowie 
to ja mówię o jeszcze jednej tam kiedyś była też lampa była jak jest wjazd na ulicę spokojną tam 
jest jeszcze taki zaczep stary. Po prostu dwie lampy dołożyć jedną koło biblioteki jedną tam

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, proszę Panie sołtysie 

Sołtys Korcz – Pani Burmistrz trzeba coś zrobić z drogą Sielsko w zasadzie to kawałek drogi 
koło mojej posesji i Rokosza, bo tam są dziury ciężarowe samochody jak jadą to jest makabra i 
tak praktycznie  to niedługo nie będę miał gdzie mieszkać dachówki  się zsuwają a jak ciężkie 
samochody jadą to jest wielki  huk także proszę zrobić nową nawierzchnię z 50 metrów albo 
objazd przez Węgorzyno tutaj na główną drogę albo ktoś będzie mi remontował chałupę

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  nie  widzę  chętnych  osób  uważam,  że  punkt 
interpelacje został wyczerpany ogłaszam 15 minutową przerwę 

Pani Burmistrz – jest to informacja o stanie oświaty gminnej jest to dokument, który składamy 
Radzie Miejskiej, ponieważ taki obowiązek nałożyła na Burmistrza nowelizacja ustawy o systemie 
i ten raport jak mówi ustawa ma być złożony Radzie do końca października powiem Państwu, że 
tak jak czytam różne komentarze to wiele samorządów w ogóle twierdzi, że nie będzie składać 
żadnych raportów,  ponieważ  jak  można odpowiadać  za oświatę  jak  w większej  części  jest  w 
rekach Kuratora a Kurator nigdy nie składał raportu jak dba o zadania oświatowe, ale pomijając 
już te sprawy ten raport został przygotowany według mnie nie jest to idealny dokument. Od razu 
przyznam się przed Radą,  że nie  bardzo wiedzieliśmy jak ten raport  przygotować,  co w nim 
powinno być ujęte, aby z takiego raportu faktycznie wynikało dla Rady Miejskiej, jaki jest stan 
oświaty, więc można powiedzieć, że jest to pierwszy taki raport w ujęciu analitycznym obejmujący 
5 placówek oświatowych, czyli przedszkole, 2 szkoły podstawowe nie wymieniłam wszystkie te 
placówki jak stadion środowiskowy czy Orlik nie są tą jednostką oświatową, ale zaliczam je do 
kompleksu oświatowo – sportowego, więc jest to dokument do dyskusji  już stwierdzałam po 

Strona 8 z 46



dyskusji  z  Panią  Koordynator,  że  jest  brak  w  tym  raporcie  na  przykład  realizacji,  nie 
przedstawiliśmy tutaj wyników sprawdzianów szkół, chociaż dyrektorzy w swoich informacjach 
przedstawili miesiąc temu Państwo przyjmowało informację z działalności jednak uznałyśmy z 
Panią  Koordynator,  że  powinniśmy  zaprezentować  taką  tabelkę  generalnie  do  tych  wyników 
pozycję  każdej  z naszych szkół także  to uzupełnimy.  To jest  takie  zadanie  samorządu,  które 
polega na tym, że Burmistrz musi, którzy rodzice nie posyłają dzieci do szkół za nie posyłanie 
dzieci do szkół grożą sankcje i tutaj z Urzędu wychodzą pisma do rodziców przypominające o 
obowiązku bo często jest tak, że albo dziecko w ogóle nie zaczyna pierwszej klasy albo w połowie 
edukacji przerywa naukę gdzieś tam jedzie do cioci wujka i nie wiadomo gdzie się uczy jest dużo 
takich przypadków z roku na rok coraz więcej na terenie gminy i nie pokazaliśmy tego w raporcie 
ile jest takich przypadków na terenie naszej gminy więc to również jak komisja będzie pracowała 
nad tym raportem uzupełnimy i nie ma proszę Państwa załącznika nr 1 to jest dla mnie osobiście 
najważniejsza tabelka finansowa, która przedstawia ile dokładamy z budżetu gminy do subwencji 
oświatowej  ta  tabelka  była  gotowa  przyznam  Państwu,  ale  Pani  Skarbnik  znając  ją  ze 
skrupulatności nie chciała tej tabelki dołączyć do tabelki, jeżeli sama tego nie sprawdzi, ponieważ 
ta tabelka była sporządzona za czasów Biura Obsługi Szkół a ponieważ Pani Skarbnik,  jeżeli 
sama nie przeliczy to nie wierzy, że jest to dobrze zrobione i ona została wycofana ta tabelka 
dosłownie przed kserowaniem dokumentów. Umawiałam się z komisjami, że ta tabelka będzie na 
dzisiaj gotowa, ale niestety się Pani Skarbnik nie udało zrobić, ponieważ ostatnie dni załatwiamy 
dokumenty związane z kredytami ja tutaj przepraszam Radę Miejska, że tutaj w tym raporcie jest 
brak tej tabelki,  ale jeżeli  ten raport ma być taki jeszcze dopracowany do dalszych prac przez 
komisję, bo tak się na komisjach umówiliśmy, że to jest dokument, który radni otrzymują będzie 
on procedowany na komisjach a my jeszcze dopełnimy te dokumenty. Sprawdzam z ciekawości 
jak inne gminy przedstawiają te raporty to są też takie ogólne informacje uważam, że muszą radni 
mieć dane finansowe jak jest podzielona subwencja na ile subwencja oświatowa wystarcza a ile z 
budżetu  gminy  dopłacamy do  oświaty  chcemy  to  pokazać  Państwu,  więc  jeszcze  ten  raport 
będzie dopracowany i na pewno z roku na rok ten dokument będzie pogłębiany z czasem może 
faktycznie będzie to dokument, że wszystko będzie o oświacie gminnej,  bo dzisiaj  o oświacie 
można  wyczytać  z  informacji  dyrektorów  i  taki  jeden  dokument  ustawodawca  zobowiązał 
samorząd i uważam, że słusznie, bo będziemy mogli Radzie przedstawić stan oświaty na terenie 
gminy. Zamierzenia na najbliższe lata są sprecyzowane ogólnie bez kosztów, bo to są założenia, 
które precyzują, co musimy zrobić myślę, że jeżeli będziemy pracować nad tym dokumentem na 
komisji  to będą na pewno tutaj analizowane te dane ktoś zapyta, dlaczego tak mało uczniów 
przypada  na  jednego  nauczyciela,  więc  będziemy  to  przedstawiać  na  podstawie  arkuszy 
organizacyjnych czy mamy niski wskaźnik w porównaniu do innych gminy dopiero też musimy 
sięgać  po  dane  po  analizy,  musi  to  porównać  do  jakiegoś  wskaźnika  menowskiego  można 
powiedzieć, że bardzo dobrze, że mamy bardzo niski wskaźnik uczniów chyba 12 na jednego 
nauczyciela,  bo  to  świadczy  proszę  Państwa,  że  mamy mało  liczebne  klasy  a  jeżeli  są  mało 
liczebne klasy 18, 20, 22 uczniów w klasie to oznacza, że w tej klasie nauczyciel ma bardzo dobre 
warunki do pracy a z kolei uczniowie, jeżeli jest tak mało uczniów w klasie to mają dobry kontakt 
z nauczycielem. Myślę, że te dane będą jeszcze analizowane tyle tytułem wstępu

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję proszę radny Hlib

Radny Hlib – odnośnie tego raportu o stanie oświaty Pani Burmistrz jak byliśmy na komisji w 
szkołach to ja bym poruszył jeszcze jeden temat, który moim zdaniem też warto by było ująć a 
mianowicie sytuację, jaka powtarza się z roku na rok odnośnie sierot, że rodzeństwo opiekuje się 
młodszym rodzeństwem a oboje rodzice przebywają za granicą lub jedno z rodziców i dzieci 
zostają pod opieką cioć, babć i tego typu przypadków. W czasie komisji tamtego rocznej pojawił 
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się problem, że temat, że z tymi dziećmi pojawia się coraz więcej problemów może to nie jest 
takie chwalenie, ale przydało by się tym problemem zainteresować i zwrócić na to uwagę, bo tego 
w tym raporcie nie ma a jest to dość ważny punkt

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jeszcze jakieś pytania lub wnioski do tej informacji? 
Nie widzę. Przechodzimy do kolejnej z analizy oświadczeń majątkowych druk nr 2. Czy są jakieś 
pytania?  Ani  wniosków  ani  uwag  nie  ma?  Nie  ma.  Przechodzimy  do  kolejnego  informacja 
burmistrza z działalności między sesjami Pani Burmistrz proszę.

Pani Burmistrz – w okresie między sesjami zajmowałam się sprawami związanymi głównie z 
inwestycjami  bo to  jest  koniec  roku  i  koniec  budżetu  i  można  powiedzieć,  że  inwestycje  są 
ruszyły i dokładnie o różnych sprawach myślę, które są to poinformuję Państwa a mianowicie 
swego czasu Rada Miejska podjęła uchwałę w Ginawie 88/3 i chciałam Państwa poinformować, 
że  stanęłam  do  aktu  notarialnego  ponieważ  ta  działka  została  sprzedana  na  przetargu 
nieograniczonym  i  miło  mi  poinformować,  że  tą  działkę  nabył  to  jest  działka  po  byłym 
żwirowisku i właścicielem tej działki został duży inwestor to jest firma Vogel to jest ta firma dla 
której robimy zmiany w studium na Węgorzynko gdzie ma powstać ten kompleks rekreacyjny. 
pytałam się Pana Caputy, jakie ma zamierzenia, co do tego obszaru więc chciałby tam założyć 
jakiś duży park rekreacyjny z wyciągami linowymi to coś w tym typie. Także zobaczymy, jakie 
będą  realia.  Również  proszę  Państwa  uczestniczyłam  w  dożynkach,  które  zorganizowało 
sołectwo Sielsko  również  połowa września  trwały  zebrania  sołeckie,  które  uczestniczyłam te 
zebrania  sołeckie  w sprawie  budżetów sołeckich  na  2010  rok  zakończyły  się  we  wrześniu  i 
wszystkie rady sołeckie złożyły do budżetu swoje uchwały o planach na 2010 rok. Następnie 
proszę Państwa uzgodniłam z PKP w toku modernizacji toru kolejowego, że otrzymam wysiewkę 
z tej modernizacji to jest 200 ton i to interpelacja z sesji wrześniowej Pani radnej Kamińskiej i 
faktycznie ta wysiewka jest sprzedawana na przetargu, ale udało mi się dzięki dobrej współpracy z 
dyrektorem PKP uzyskać jego zgodę, że zmniejszy mi tą pulę do przetargu i 200 ton i 15 zł za 
tonę.  Proszę Państwa ważna sprawa, którą się  zajmowałam to są spółdzielnie  socjalne i chcę 
poinformować,  że  podjęłam działania  żeby  na  terenie  Gminy  powstała  spółdzielnia  socjalna 
krótko mówiąc jest to spółdzielnia założona przez bezrobotnych są dosyć duże fundusze, które 
bezrobotni mogą pozyskać. Taka spółdzielnia może świadczyć tanio usługi dla Gminy i jesteśmy 
po  takiej  wizycie  studyjnej  w  Poznaniu  gdzie  najwięcej  takich  spółdzielni  utworzyła  znana 
fundacja  Barka  i  tam  świetnie  działają  te  spółdzielnie  socjalne  pięciu  bezrobotnych  zakłada 
spółdzielnię  i  zarabia  na  siebie.  Ja  jestem  po  rozmowie  z  Panem  Namaczyńskim  i 
poinformowałam, że jeżeli dwie spółdzielnie dostaną dotację od Urzędu Pracy to w przyszłym 
roku ja nie będę tworzyła grup robót publicznych. Więc ja informuję, że w przyszłym roku nie 
będzie  robót  publicznych  i  powstaną  spółdzielnie  jedna  do  układania  chodników  i  druga 
spółdzielnia socjalna do sprzątania i utrzymania czystości. Więc to jest duże zadanie, na które 
poświęcam bardzo dużo czasu. Drugie takie zadanie to jest sprawa budynków mieszkalnych 31 
grudnia kończy się umowa z Administratorem 3 letnia na zarządzanie budynkami komunalnymi 
po  przeanalizowaniu  kosztów  o  efektów  i  ilości  skarg  niezadowolonych  najemców  z 
administrowania przez Administratora podjęłam decyzję, że nie ogłaszam przetargu i z dniem 1 
stycznia przyszłego roku budynki komunalne wracają do urzędu i urząd będzie administrował 
budynkami komunalnymi.  Jest  to  trudna decyzja  i  jeżeli  płacimy administratorowi  200 chyba 
tysięcy za zarządzanie budynkami komunalnymi to ja stwierdzam, że przy pomocy urzędu jestem 
to wstanie zrobić taniej i lepiej. Więc czeka nas duża operacja w listopadzie i grudniu, ale myślę, 
że przyniesie efekty. Przygotowałam na dzisiaj ofertę, która została wysłana do Gminy Bałtów z 
inwestycją zainwestowania w Gminie Węgorzyno pod propozycją park jurajski byłam lipcu na 
wizycie studyjnej w Bałtowie jak można w części za środki unijne a w części za fundusze gminne i 

Strona 10 z 46



osób  prywatnych.  Gmina  stworzyła  park  rekreacyjny  praktycznie  największy  w  Polsce  park 
jurajski ze zwierzyńcem i jak człowiek tam pojedzie to opada szczena, że coś takie można zrobić 
w małej  gminie.  Będąc tam rozmawiałam z szefami tych firm na dzisiaj  pięć,  które zarządza 
całym tym kompleksem rekreacyjnym i  nie  ukrywają,  że  chcą  zrobić  taki  jeden kompleks  na 
północy bo w Świętokrzyskie zjeżdża cała południowa Polska plus Słowacja i Czechy. Natomiast 
północ Polski jest pustynią rekreacyjną a Zachodniopomorskie jest dla nich o tyle atrakcyjne, że 
jest  blisko  Berlina  tak powiedział,  główny szef  tego przedsiębiorstwa.  Także opracowałam tą 
ofertę i jestem po kilku rozmowach i nie wiem czy coś wyjdzie, ale uważam, że gmina powinna 
takie działania podejmować. Kolejne sprawy, jakimi się zajmowałam to jest gaz i jak Państwo 
wiecie firma już weszła z realizacja zadania gazownicy zameldowali, że wchodzą z robotami i na 
moją prośbę przerwali pracę w polu od Łobza do Węgorzyna do ulicy Kościuszki i weszli  na 
miasto  po  to,  aby  przed  zimą  zrobić  miasto  generalnie  są  to  ulice  Drawska,  Grunwaldzka, 
Kościuszki, Runowska i Kopernika i proszę Państwa wyszło w toku tutaj uzgadniania korzystania 
z dróg gminnych powiatowych, wojewódzkich i krajowych i wyszło w dokumentacji, że brakuje 
kilku ulic i Nowy Świat kończy się zasilanie gazowe na ulicy Runowskiej i kończy się w połowie 
ulicy Drawskiej na wysokości ujęcia wody i również nie ma ulicy Mickiewicza i kończy się na ulicy 
mojego bloku Jagiellońskiej, więc tak wykonawca rozkłada ręce mówi, że to nie jego sprawa on 
robi  projekt  który  zamówił  inwestor  czyli  Zakład  Gazownictwa  w Koszalinie,  który  z  kolei 
twierdzi, że dokumentacja była uzgadniana z władzami lokalnymi a dokumentację robił Petrus 
czyli ta sama pracownia co robi kanalizację i teraz dyrektor Nowak mówi, że musi się zagłębić w 
tą sprawę bo on teraz nie wie czy projektant czyli Pan Petrus w ramach ryczałtu skrócił sobie 
projektowanie o trzy uliczki czy miał takie zlecenie czyli te główne ulice i twierdzi, że zawsze 
projektowanie gazowe jest uzgadniane z władzami, bo są określane jakby potrzeby i mówi, że to 
nie możliwe żeby nie było ulic w mieście. Na moje pytanie do dyrektora Nowaka, jakie SA szanse 
na  przeprojektowanie  to  powiedział,  że  nie  widzi  takiej  możliwości,  bo  dwa  kilometry 
doprojektowania  i  wybudowania  to jest  milion złotych a on nie  ma takich pieniędzy.  Proszę 
Państwa ja będę usiłowała, bo wiem, że będzie trzeba się jakoś wytłumaczyć a gdzie powstał błąd 
trudno mi powiedzieć, bo Pan dyrektor Nowak sam był zaskoczony. Dokumentacja była robiona 
w 2004, 2005 roku, więc muszą się dokopać do zlecenia, kto i gdzie nawalił. Jest to sprawa, która 
wyszła w ostatnim tygodniu, bo dosłownie przyszedł mieszkaniec Zielonej  z pytaniem czy to 
prawda, że na Zielonej nie będzie gazu, więc ja dopiero zaczęłam temat i postaram się pojechać 
do Koszalina i do Poznania i tak jak udało mi się ruszyć ta inwestycję, mimo, że nie było na to 
szans może uda się  wyrwać te  pieniądze  i  doprojektować,  bo wykonawca mówi krótko Pani 
Burmistrz niech Pani działa, bo jesteśmy do marca i jeżeli się uda te trzy uliczki doprojektować a 
jak wykonawca dostanie kasę to Petrus to zrobi to mówi, że my w marcu możemy jeszcze rury 
położyć, ale nie będzie to łatwe. To nie jest tak, że projektant wchodzi i mówi, że tu będzie gaz 
jest zawsze zapytanie do miasta, jakie są potrzeby przeglądałam całą dokumentację gazu są pisma 
z Urzędu podpisywane przez Burmistrza gdzie są określane potrzeby, które obiektu publiczne 
trzeba włączyć do sieci gazowej może gdzieś były wytyczne władz, że te ulice powinny być a jak 
to się stało to nie umiem tego powiedzieć i nie chcę od razu powiedzieć, że to jest wina władz 
lokalnych, bo trzeba to stwierdzić, kto gdzie zaniedbał to jest tak jak powiedział dyrektor Nowak 
projektant przechytrzył  inwestora. To jest  tak jak się zaczyna inwestycję to zawsze wychodzą 
jakieś  sprawy  ja  postaram  się  to  wyjaśnić  i  proszę  o  cierpliwość.  Proszę  Państwa  kolejna 
inwestycja, która jest na finiszu to jest Orlik wczoraj wykonawca powiadomił nas o zakończeniu 
robót i jest wyznaczony odbiór końcowy a ja wyznaczyłam termin oddania Orlika chyba na 17 
listopada. Również na półmetku jest termomodernizacja jak ta inwestycja przebiega to widać, bo 
ta  inwestycja  jest  w  środku  miasta  jest  inspektor  nadzoru,  który  czuwa  nad  przebiegiem 
inwestycji. Kolejna ważna inwestycja kanalizacja przypomnę, że wniosek jest złożony do PROW 
30 czerwca liczymy, że niedługo zostanie ogłoszony konkurs, kto dostanie pieniądze na budowę 
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kanalizacji.  Proszę  Państwa  miałam jakieś  przeczucie  bo  człowiek  jakoś  zawsze  kombinuje  i 
ponieważ  na  ulicy  Podgórnej  idą  dwie  sieci  jedną  projektuje  Dyrekcja  Dróg  Krajowych  i 
Autostrad, która będzie prowadziła obwodnicę i w tej obwodnicy będzie położona kanalizacja w 
ulicy Podgórnej a miasto jest inwestorem które pójdzie od Rynku, Kościoła, Gminy, Południowa, 
Podgórna,  Drawska,  Zielona i  całe osiedle  domków jednorodzinnych Witosa i  tak dalej  i  się 
okazało  proszę  Państwa  po  sprawdzeniu  wykonania  pierwszego  etapu,  że  te  dwie  linie 
kanalizacyjne się nie spotkają na szczęście proszę Państwa i tutaj musze pochwalić poprzedniego 
Burmistrza  wynajął  takie  konsultanta  Pana  inżyniera  Brochmana  który  czuwa  nad 
porządkowaniem gospodarki ściekowej w Gminie Węgorzyno i to on to odkrył jak dostał do 
sprawdzenia wykonaną dokumentację pierwszy etap i poprosiłam go żeby zbadał za zgodnością i 
bardzo dobrze, że to się stało teraz na tym etapie, bo projektanci musza to uzgodnić, ale dobrze, 
że to się stało teraz a nie podczas budowy. Informuję tutaj Radę Miejską z przyjemnością,  że 
zostały podpisane dwie ważne umowy na przebudowę oczyszczalni i budowę przepompowni w 
ulicy Runowskiej i dzisiaj tą umowę przed notariuszem podpisałyśmy z Panią Skarbnik i zostaną 
one odesłane i teraz czeka nas cała procedura, przetarg wybór wykonawcy i realizacja zadania 
dwa lata kwota chyba 4 miliony na oczyszczalnię i druga umowę, którą wczoraj podpisałyśmy z 
Panią Skarbnik na realizację placów zabaw. Konkurs wygraliśmy jest 700m tys. na wykonanie 23 
placów zabaw. Wczoraj nas dyrektor postraszył jak podpisywałyśmy, bo mamy tam różne nazwy 
meduza, pajączek różne takie to już z góry powiedział, że mamy przetarg oprotestowany, bo jak 
się okaże, że meduza jest zastrzeżona przez jakiegoś tam producenta a on nie wygra przetargu to 
oprotestuje i jeszcze nie zaczęliśmy a już nas ostrzegają, jakie mogą być problemy. Również chcę 
poinformować, że złożyliśmy wnioski do funduszy unijnych o kolejne wnioski to jest na drogę 
Gardno do Regionalnego Programu Operacyjnego,  złożyliśmy wniosek do fundacji berlińskiej 
niemieckiej  na  pozyskanie  funduszy  na  remont  grobowca  w  Kraśniku  piękny  grobowiec 
Possartów i pracownicy konserwatora odnaleźli jeszcze żyjącą spadkobierczynię rodu Possartów 
Pani jest zainteresowana przyjazdem na odrestaurowanie pomnika chciałabym, aby ten zabytek 
był oddany na 550 lat Węgorzyna, bo wtedy było by takie piękne połączenie, że dbamy o zabytki 
z  dawnej  historii  i  również  oddajemy  hołd  zmarłym  pamiętając  o  tym,  że  groby  powinny 
wyglądać porządnie obojętnie, kto pod nim spoczywa. Również przygotowujemy się do Lidera 
sołtysi  otrzymali  w materiałach pismo myślę,  że to jest  bardzo duże wyzwanie  tak jak  place 
zabaw. Gmina przystąpiła do Lidera i w tym Liderze mamy dostęp do funduszy, które SA w 
programach PROW, czyli z PROW możemy mieć 500 tys. i z Lidera możemy mieć 500 tys. na 
każdą gminę  czy  projekt  już  nie  pamiętam.  Ja  proszę  sołtysów,  bo  w listopadzie  ma  ruszyć 
konkurs na Lidera o osobisty kontakt z Panią Pyszną, która się zajmuje funduszami już pięciu 
sołtysów wybrało zadania  Wdo realizacji  w ramach Lidera  to Mielno  plaża,  Brzeźniak plaża, 
Runowo Pomorskie  kort  tenisowy,  więc  my  już  przygotowujemy  dokumentację  żeby  złożyć 
wnioski i pozyskać fundusze. To jest koniec roku, ale nie ma odpoczynku my dalej pozyskujemy 
fundusze.  Proszę Państwa z innych ważnych spraw tutaj po interpelacji  Pan radnego Mazuro 
spotkałam  się  z  prezesem  PUWiS’u,  prezes  złożył  sprawozdanie  zgodnie  z  interpelacją 
sprawozdanie  jeszcze  dzisiaj  Przewodniczącemu  nie  przekazałam,  ponieważ  za  dużo  prezes 
zrobił tabelek a za mało jest konkretów wiec przekazałam to do poprawki tak żeby nie męczyć 
się na czytaniem tabelek tylko żeby było jasne, co na każdej hydroforni jest zrobione także to jest 
w poprawce i Pan Przewodniczący i wszyscy radni otrzymają. Dwukrotnie spotkałam się z Eneą 
to już ostatnia rzecz nie będę tutaj przedłużać w sprawie energetyki byłam z energetyką w Mielnie 
w Mieszewie i w Kąkolewicach i po tej wizji lokalnej to jest tak, że Enea robi szkic, co ma być, z 
jakiego  słupa,  dokąd  następnie  przesyła  to  do  drugiej  jednostki,  która  zajmuje  się 
kosztorysowaniem i kalkulacją i na dzisiaj mam informację, że zostało to już przesłane i czekamy 
teraz  ile  będzie  kosztowało  Mielno  rozbudowa  chyba  o  trzy  lampy,  Kąkolewice  mieszkania, 
budynek po szkole i Miszewo oświetlenie stacji tym, że jest deklaracja, Eneii, że w ramach dobrej 
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współpracy Kąkolewice zrobią w ramach remontu sieci nad Miszewem się zastanawiają a Mielno 
musi gmina zapłacić. Tyle proszę Państw z działań Burmistrza w okresie miedzy sesjami.

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, przechodzimy do całego pakietu uchwał na druku 
nr 3 poprawiony mamy zmiany uchwały w sprawie uchwalenie budżetu Gminy Węgorzyno na 
2009 rok. Proszę komisję o opinię

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  p.  Mazuro –  projekt  uchwały 
zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę Pani Skarbnik

Pani Skarbnik – chciałabym a żeby Rada przyjęła poprawiony druk nr 3 o tą zwiększoną kwotę, 
bo  jak  żeśmy  przyjechały  z  Panią  Burmistrz  to  stwierdziłyśmy,  że  pracownik  na  wykonanie 
Gminnego Funduszu usuwania azbestu podał kwotę netto a potrzebna jest kwota brutto, czyli po 
stronie przychodów tam gdzie jest zwiększenie przychodów będzie kwota 25.400 zł zwiększenie 
planów wydatków 25.400 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czy są jakieś uwagi? Nie widzę. Kto jest za pojęciem uchwały 
na poprawionym druku nr 3 a Pani burmistrz to jest pani autopoprawka?

Pani Burmistrz – tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej –więc kto jest za podjęciem uchwały tak jak przedstawiła Pani 
Skarbnik? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr 412/2009
w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Węgorzyno na 2009 rok

(uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kolejny projekt uchwały mamy na druku nr 4 poprawionym 
a dotyczy zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2009. Proszę komisję o opinię

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  p.  Mazuro –  komisja  pozytywnie 
zaopiniowała z poprawką wykreślenia wydatki inwestycyjne od osoby fizycznej nieruchomości w 
Mielnie  10.000  z  przeznaczeniem  tej  kwoty  na  dokonanie  podziału  geodezyjnego  na  wyżej 
wymienionej nieruchomości. Faktem jest, że na rok 2009 jest ta ujęta pozycja 10.000 ale w trakcie 
roku byliśmy na objeździe  tych nieruchomości  i  ten stan budynków w Mielnie  jest naprawdę 
tragiczny i mówiliśmy tego budynku nie bierzemy tam jest nieuregulowany tytuł prawny i Pani 
Burmistrz pewnie to powie. Komisje stoją na stanowisku żeby tych pieniędzy nie dawać 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę Pani Burmistrz
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Pani  Burmistrz –  ja  powiem krótko ja  chciałam ratować ten  budynek  i  przejąć  udziały  od 
właścicieli i następnie zabrać lokatora i wystawić tą działkę z tym budynkiem na sprzedaż, ale po 
całej dyskusji poddałam się Komisję wykreślają a budynek niech się zawali 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –żeby uściślić wniosek o wykreślenie z § 1 pkt. 4 i z § 2 pkt. 4. 
Jeśli nie ma innych wniosków to kto jest za wnioskiem komisji proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jest za podjęciem uchwały bez tych 10.000 kto jest za 
proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr 413/2009
w sprawie zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 2009

(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały jest na poprawionym druku nr 5 
zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009. Proszę komisję o opinię 

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  p.  Mazuro –  Komisja  Budżetowo 
Gospodarcza  projekt  uchwały  zaopiniowała  pozytywnie  a  Komisja  Społeczno  –  Oświatowa 
negatywnie zaopiniowała § 2 pkt. 3 a cały projekt uchwały nie został zaopiniowany przez komisję 
z powodu równych głosów „za” jak i „przeciw”

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję poroszę Pani Burmistrz

Pani Burmistrz - największe kontrowersje budzi sprawa drogi w Sielsko i zaciągnięcia kredytu 
do wysokości tak jak tu pisze 615 jesteśmy po rozstrzygnięciu przetargu 14 października odbył się 
przetarg są trzy oferty złożone na przebudowę drogi w Sielsku i najtańsza oferta jest na kwotę 
643 tys. oznacza to, że kredyt, który Rada uchwaliła na wrześniowej sesji w wysokości 500 tys. 
jest za mało i należy ten kredyt zwiększyć, aby wykonać zadanie z oferta najtańszą i oczywiście 
były opinie przeciwne żeby nie zwiększać kredytu ja oczywiście bronie tego zadania powinna być 
ta droga zrobiona czekamy na dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego jesteśmy na liście 
rezerwowej,  że mamy dostać 153 od Marszałka na drogę w Sielsku, ale nie mamy podpisanej 
umowy, bo jesteśmy na liście rezerwowej jesteśmy na 9 miejscu i na dzisiaj dyrektor Urban nie 
umie mi powiedzieć czy gmina dostanie te pieniądze. Musimy najpierw zaciągnąć kredyt najpierw 
na całą kwotę a później jak nam się uda to dostaniemy pieniądze. Ja jestem przekonana, że ta 
droga musi być wykonana i proszę tutaj Radę Miejską o głosowanie za przyjęciem kwotę kredytu, 
jaka jest potrzebna na drogę w Sielsku 
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Radna Kamińska – Komisja stanęła na stanowisku żeby  w ogóle nie zaciągać tego kredytu i nie 
zwiększać o te 1150 tys. dać sobie spokój z ta drogą, dlatego takie było stanowisko przynajmniej 
moje dlatego, że od 4 lat jest sukcesywnie bardzo ważna inwestycja oddalana wodna ja uważam, 
że  kolejny  raz  i  teraz  żeśmy  do  budżetu  wsadzili  jako  priorytet  woda  Kraśnik,  Lesięcin, 
Kąkolewice,  Gardno  i  teraz  żeśmy  włożyli  do  budżetu  natomiast  droga  powinna  poczekać 
ważniejsza jest woda i okazuje się jeszcze, że droga nie jest robiona w całościowo tylko cześć 
drogi jest drogą powiatową a część jest gminna czyli część gminna jest robiona ale wjazd będzie 
przez  powiatową,  która  jest  w  złym  stanie  i  dlatego  mój  wniosek  i  Komisji  w  części  żeby 
zrezygnować na jakiś rok z tej drogi, bo to i tak całość idzie z naszego i to, co Pani Burmistrz 
mówiła, że nam Urząd Marszałkowski, że pomoże i okazuje się, że nie bardzo, bo jesteśmy za 
daleko i nie bardzo nam pomogą i powiem tylko tyle, że ta droga w porównaniu do innych dróg 
na terenie naszej gminy jest naprawdę super, więc ja tylko mówię, o czym, że trzy lata temu Pani 
Burmistrz wystawiła nam propozycję jak ta droga była remontowana i prosiliśmy, aby była ta 
dyskusja i niestety droga w Sielsku była droga narzuconą i nie dyskutowano tylko chce się zrobić 
ta i ja uważam, że najpierw woda a później i tym bardziej cała inwestycja będzie z kredytu nie stać 
nas na dzień dzisiejszy a być może zjawią się fundusze i byśmy teraz wchodzili 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ja mam pytanie Pani Skarbnik ile mamy w budżecie 
pieniędzy na przebudowę tej drogi do Sielska

Pani Skarbnik – 58.700 z tego 12.200 wykonane, bo z tego są mapy wykonane i projekt 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę Pani Burmistrz

Pani Burmistrz – chciałabym zwrócić uwagę na to, że mapy zakupione do celów projektowych, 
projekt zrobiony i jest pozwolenie na przebudowę i teraz Pani Kamińska mówi robić wodę i teraz 
to oznacza, że jeżeli radni tak przegłosują i dokumentacja leży i zdezaktualizuje się i pieniądze 
zmarnowane a natomiast to, co Pani radna proponuje Lesięcin, Kąkolewice, Kraśnik to przyjęte 
jest do priorytetów na 2010 i to nie jest tak, że jak nie zrobimy Sielska to wykonany wodę, bo 
wykonamy to  jak  zrobimy dokumentację  i  wykonanie  dokumentacji  to  jest  cały  rok,  czyli  w 
przyszłym  roku  zrobimy  podkłady  geodezyjne  i  zaprojektujemy  to  de  facto  możemy  to 
wybudować,  w  2011  czyli  ja  tu  nie  widzę  logiki  a  Lesięcin,  Kąkolewice,  Lesięcin,  Gardno 
przygotowywać do realizacji i będzie zaplanowane do budżetu i jedne inwestycje się robi a drugie 
się rozpoczyna i za rok czy dwa się je realizuje.

Radny Wilk – mam pytanie, jakie są przeszkody, że Pani czwarty rok przesuwa te wodociągi?

Pani Burmistrz – Panie radny Wilk budżet uchwala Rada Miejska i tylko przypomnę, że projekt 
na wodociąg Lesięcin, Kąkolewice, Kraśnik, Gardno był wykonany w 2006 roku gdzie w 2004 i 
pozwolenie  było ważne dwa lata  w kwietniu  2006 roku wygasło i  byliście  Państwo w tamtej 
radzie,  czemu  nie  wybudowaliście.  Ja  zostałam  burmistrzem  w  grudniu  biorę  dokumenty  i 
pozwolenie nie ważne mówi Pan, dlaczego nie wybudowałam, bo wygasło pozwolenie i teraz 
trzeba  zrobić  na  nowo kupić  mapy  do  celów projektowych  i  zlecić  dokumentację  i  w  2011 
możemy budować, więc proszę mnie nie rozliczać za coś, co z mojej winy nie zostało wykonane 
w tamtej kadencji można było ten wodociąg wykonać 

Radny Wilk – ale Pani Burmistrz skoro się skończyło w 2007 i obiecywała Pani w 2008 roku i 
trzeba było rozpocząć w 2008 roku 
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Pani Burmistrz – ale Panie radny były inne inwestycje zaciągnięty kredyt skończyć gimnazjum 
jeżeli kończymy jedne inwestycje kończymy drugie i teraz jest Orlik jest kanalizacja i jest droga bo 
co roku musimy drogi robić i nie możemy powiedzieć tak trzy lata nie robimy dróg a Gardno jest 
złożony projekt do RPO i czekamy na fundusze 

Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – Wysoka Rado i woda i droga należy do zadań gminy i 
trzeba  się  kierować  zdrowym  rozsądkiem  skoro  poczynione  zostały  pewne  prace  i  nakłady 
finansowe na tą drogę to uważam, że powinniśmy ją kończyć, choć byśmy mieli wziąć kredyt 
proszę mi pokazać Pani Skarbnik czy będziemy bankrutem, jeżeli zaciągniemy kredyt czy jakaś 
gmina w Polsce zbankrutowała?

Pani Burmistrz – my mamy bardzo niski stopień zadłużenia 

Wiceprzewodniczący  Rady  p.  Szymko –  i  nie  ma  takiej  możliwości  żebyśmy  zostali 
bankrutem. Dlaczego jestem za tym żeby ta droga była ja tutaj na tej sali, jakie poszły koszty w 
roku ubiegłym ile metr kwadratowym tego polbruku kosztował, jeżeli nie zrobimy tej drogi, bo 
mam nadzieję, że jeżeli będzie kredyt to ją zrobimy i w przyszłym roku możemy mieć znowu 
kilkaset tysięcy złotych wyłożyć, bo tam będą dziury był taki fragment remontowany i pieniądze 
zostały wywalone w błoto. Komisja Społeczno Oświatowa była przeciwna tej drodze, bo nie ma 
wody, ale to nie jest argument i trzeba to zaplanować żeby ta woda była w budżecie a droga w 
Sielsku uważam, że też powinna być choćby za nasze gminne pieniądze, jeżeli powiedzieliśmy a to 
trzeba powiedzieć b. 

Radny Mazuro -  ta  uchwał dotyczy  dwóch punktów spornych praktycznie  my się  zajęliśmy 
drogą Pani Burmistrz wspomniała, dlaczego poprzednicy tego nie zrobili ja w tych radach jestem 
i jak się zaczyna poważną inwestycję i jak się chce samochód kupić to ciuła pieniądze i nie robi 
tych  wydatków  drobnych  to  wtedy  była  inwestycja  i  nie  wiadomo  było  czy  dostaniemy  te 
pieniądze czy nie. Na wodociąg, co Pani radna Kamińska mówiła nie znalazło uznania nawet w 
radnych wtedy gdy byliśmy bo wiedzieliśmy, że jest zadanie strategiczne gimnazjum w tej chwili w 
drodze w Sielsku rozumiem radnego Szymke siebie też spróbuje wytłumaczyć bo cały czas Pani 
Burmistrz  nas  zapewniała,  że  jak  nie  wyszła  nam  schetynówka  to  z  funduszu  Marszałka 
dostaniemy i będzie pół na pół i się okazało, że już nie będzie pół na pół 400 było mało ja na 
poprzednich sesjach mówiłem że mało marszałek dał  róbmy jednak tą  drogę i  też tak część 
radnych mówili, że jesteś jakby z poprzek gminy a wspierasz działania w Sielsku, bo wiem, że na 
wioskach te drogi są potrzebne, co radna często mówi o Kąkolewice szkoda, że w tej chwili tutaj 
pieniądze zaraz będziemy głosować szkoda, że takie zacięcie nie było na Gardno, bo jakbyśmy 
dołożyli do drogi wtedy to już byśmy do niej nie wracali teraz projekt dokumentacja i z 400 tys. 
będzie Gardno kosztowało. Narażałem się sołtysowi i odbiło się to echem, bo te pieniądze jak 
chcemy coś zrobić to musimy zbierać, bo nie mówię, że te pieniądze są rozpuszczane, ale jak 
chcemy zrobić tą drogę w Sielsku a wiemy, że Marszałek nie da to musimy to zrobić z kredytu i 
jakbyśmy tą wiadomość powzięli  na początku to na pewno bym tej drogi nie wspierał, ale na 
dzisiaj trzeba ta drogę zrobić, bo wyjdziemy znowu na oszołomów, bo przetargi zrobione. Pani 
Burmistrz nie mając pieniędzy ogłosiła przetargi pewnie da się to przepchnąć, ale będę głosować 
za tym, aby ten kredyt zaciągnąć i drogę zrobić, chociaż powiem, że to jest nie w porządku, ale tu 
bez echa przechodzi Orlik ja na sesji grzmiałem, że milion złotych ani grosza więcej strawiłem 
1.039.000 ale było, że ten przetarg to tyle. Ten, co dął najniższą ofertę okazał się nie wiarygodny i 
jak była poprzednia sesja i jak dołożymy trzydzieści ileś tysięcy i kwiatek dostaliśmy nie te 33 to 
za mało trzeba 88.500 i znowu dylemat. Orlik skończony powiemy, że pieniędzy nie damy to 
któryś wykonawca nie dostanie pieniędzy i który ten, co odwadniał teren czy ten, co budował i 
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jak to podejść a medialnie oszołomy dla młodzieży takie boisko a nie wiem jak tam z odbiorami 
będzie radny już w interpelacjach pytał, kto będzie to nadzorował, kto będzie pilnował wiem, że 
koordynator  będzie  nad  tym  czuwał  nie  wiem  czy  dodatkowy  a  jeszcze  firmę  ochroniarską 
weźmiemy. Powiem tak z bólem będę głosował, aby te pieniądze dać a ten projektant to zrobił 
projekt nie dokładnie a jakby poszedł w teren i zobaczył, że trzeba odwadniać to projekt by tak 
wynikał a wziął projekt ten standardowy naniósł kresek i dostosował do naszych warunków i się 
okazało, że skarpa się obsuwa i Burmistrz mówi trzeba odwodnić i myślałem, że te 35 wystarczy 
na odwodnienie i na tą skarpę, ale czy to wszystkie pieniądze czy jeszcze coś wyjdzie poprawki 
dołożymy 

Pani Burmistrz – Wysoka Rado wszyscy znają temat Orlików ja tylko krótko przypomnę, że 
Orlik to było takie hasło gminy dostają gotowy projekt budowlany z Ministerstwa tam sobie jakaś 
pracownia  wymyśliła  jak  ma  Orlik  wyglądać  i  gminy  dostają  projekt  do  modyfikacji,  która 
polegała na tym, że nic nie można było w projekcie ruszyć nawet jak zobaczycie proszę Państwa 
te lampy podwójne z bateriom to każdego trzęsie, po co tyle lamp na Orliku na szczęście była 
możliwość, że można włączać lampy szeregowo po jednej po, dwie bo jakbyśmy załączyli całą 
baterię to by nam pół miasta wysiadła i żadna gmina nie mogła przeforsować żeby zrezygnować z 
części  lamp, ale  to jest  taki  projekt  narzucony przez Ministerstwo,  bo zobaczcie  Państwo ile 
gminy dostały na Orlika z Urzędu Marszałkowskiego 333 tys. z Ministerstwa Sportu 333 tys. i 
resztę sobie mają dołożyć gminy. Gminy miały dostosować projekt do działki, którą mają media i 
ważny był grunt. Dostaliśmy projekt przeprojektowaliśmy go i zrobiliśmy tak jak jest siatka i te 
dwa boiska i w toku budowy i jak się dziękuje naturze, że ta ulewa akurat była 3 września, bo tego 
by nikt nie przewidział, bo okazało się, że z całego parku popłynęła woda i zalała już pól płyty 
ułożonej tej sztucznej zielonej zamuliło i projekt ministerialny nie przewidywał, że tereny wokół 
Orlika  powinny  mieć  odwodnienie  dodatkowe,  jeżeli  tego  grunt  wymaga  tutaj  było  badanie 
geologiczne i było prawidłowe, ale wiecie Państw, że się teraz aura zmienia i są gwałtowne ulewy, 
które podtapiają i zalewają i inspektor nadzoru powiedział krótko jak nie będzie tutaj przy skarpie 
zrobionego odwodnienia dodatkowego to jak przyjdą takie ulewy to całe błoto ze skarpy mamy 
na  murawie  i  wyczyszczenie  tego  to  jest  jakiś  koszmar.  Ja  podjęłam taką  decyzję,  że  robie 
dodatkowy system odwodnienia i Orlik ma swoje odwodnienie a poza płyta Orlika jest drugie i 
teraz  jak  było  przez  tydzień  czasu  ulewy  to  wszystko  pięknie  zadziałało.  Zwróćcie  Państwo 
uwagę,  że  budowa orlika  jest  1.039.000  bez  odwodnienia  dodatkowego i  naprawdę  powinna 
dostać od Państwa jakąś pochwałę skromną, że się zmieściłam w tym modelu ministerstwa i ja 
proszę o uchwalenie tych kosztów na orlika, bo naprawdę nie są duże już nawet te trzy maszty to 
kupujemy  ze  sportu,  bo  róbmy  cos  porządnie.  Już  nauczyłam  się  na  drodze  Sielsko,  że 
oszczędzanie nie popłaca i dostałam od Państwa burę za Sielsko i za Gardno też tak jak mówił 
któryś z burmistrzów chyba Burmistrz Brodziński biedny nie może oszczędzać. Nie wiem czy 
Orlik jest luksusem mogłam nie wejść do tego programu powiedzieć jesteśmy biedą gminą, po co 
nam Orlik i będzie służył mieszkańcom także ja proszę o uchwalenie tej kwoty, bo wykonawca 
zrobił i czeka na pieniądze 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Pani Burmistrz to nie jest powiedziane, że dostaniemy te 
dotacje z Urzędu Marszałkowskiego i z Ministerstwa 

Pani Burmistrz – z Urzędu Marszałkowskiego już dostaliśmy a z drugiego też dostaniemy, 
dlaczego mamy nie dostać 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  ponieważ  czytałam informacje  na  internecie  które  były 
podłączone do dokumentów przetargowych i  jeden z oferentów zapytał wprost  dlaczego my 
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zmieniamy  wytyczne  i  parametry  na  przykład  nawierzchni  tych  boisk  nie  można  tak  robić 
ponieważ to grozi, że nie dostaniemy dofinansowania 

Pani Burmistrz –Pani Przewodnicząca oferenci pytają o rożne sprawy jest inspektor nadzoru są 
dokumenty złożone do Marszałka i do Ministra Sportu dotacje są w drodze a oferenci wymyślają 
sobie różne pytania natomiast my opierajmy się na dokumentach źródłowych 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dobrze  to  mam  jeszcze  jedno  pytanie  jak  mogła  Pani 
podpisać  umowę  z  wykonawcą  na  1.039.501,34  skoro  miała  Pani  w  budżecie  tylko  milion 
złotych?

Pani  Burmistrz –  zaryzykowałam  stanę  najwyżej  przed  komisja  dyscyplinarną  RIO,  ale 
powiedziałam, Orlik będzie w naszej gminie i podpisałam taką umowę 

Radny Mielcarek – jeżeli chodzi o Orlika to trochę się znam Pani Przewodnicząca ja tam jestem 
codziennie oglądam ten Orlik i nie wiedziałem Pani żeby Pani jakoś obserwowała to z bliska. 
Prace są dobre tylko odnośnie ogrodzenia proszę jakąś komisję odnośnie, jakości robót, bo mi się 
wydaje, że niektóre roboty są niedociągnięte. Ogólnie Orlik jest dobrze zrobiony i nie dam złego 
słowa powiedzieć Pani Przewodnicząca będę walczył jak lew. Pani Burmistrz Pani myli się, co do 
lamp na  Orliku,  bo  jeżeli  siedzimy  tam do  22  to  trzeba  zrobić  takie  zapotrzebowanie,  aby 
wszystkie świeciły. Panie Janku Pana przemowa była przepiękna chyba będzie Pan kandydował 
na burmistrza. Wniosek formalny o zakończenie dyskusji i przejdźmy do głosowania.

Radna Kamińska – ja składam wniosek o to żeby nie zaciągać kredytu na drogę do Sielska 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –wniosek radnego Mielcarka o zakończenie dyskusji. Kto jest 
z tym wnioskiem aby zakończyć dyskusję
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 11
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1
Wniosek został przyjęty
Jedna osoba nie głosowała

Przewodnicząca Rady Miejskiej – mamy kolejny wniosek postawiony przez radną Kamińską. 
Wniosek o niezaciąganiu kredytu na drogę do Sielska. Kto jest za tym wnioskiem proszę o 
podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 5
Przeciw - 8
Wstrzymało się - 0
Wniosek nie został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do głosowania nad treścią uchwały. Kto jest 
za podjęciem uchwały w treści jak mówi o tym druk poprawiony nr 5. Kto jest za proszę o 
podniesie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw - 4
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Wstrzymało się - 1
Uchwała została podjęta

Uchwała nr 414/2009
w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2009

(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszej uchwały)
- przerwa 15 minutowa –

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do druku nr 6 w sprawie zmiany procedury 
uchwalenia  i  dokonywania  zmian  budżetu  Gminy  Węgorzyno  oraz  rodzaju  i  szczegółowości 
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu. Proszę komisje o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro –ta procedura uchwalania 
budżetu na komisji dostała pozytywną opinię
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  jeśli  nie  ma żadnych uwag  ani  wniosków?  Nie 
widzę. Przechodzimy do głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 6 proszę o 
podniesienie ręki
Radny Cierpisz opuścił salę obrad
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 12 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr 415/2009
w sprawie zmiany procedury uchwalenia i dokonywania zmian budżetu Gminy 

Węgorzyno oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 
projektowi budżetu

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  druk  nr  7  w  sprawie  określenia  stawek  podatku  od 
nieruchomości. Proszę komisje o opinię  

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisję projekt uchwały 
zaopiniowały  pozytywnie  a  teraz  w  dyskusji  ci  wszyscy  zadowoleni  są,  bo  będą  drogi  orliki 
podnosimy podatek komisji była za tym nic nie ma za darmo podatek będzie podniesiony od 
przyszłego roku oczywiście jak Rada przegłosuje takie są konsekwencje tych działek. Nic się nie 
dzieje z niczego skądś trzeba pieniądze brać 

Pani Burmistrz – ja krótko, bo widzę, że idą uchwały podatkowe proszę nie straszyć podatkami, 
że tak wzrosną, bo aż o 4% w założeniach przyjęliście Państwo do 5% my zaproponowaliśmy 
wzrost  o  4% i  to  jest  nie  wiele  zakładając  tak  jak  macie  Państwo  z  wyliczenia  podatek  od 
nieruchomości to jest to kwota 65 tys. do budżetu gminy a zakładając, że podatki przeznaczamy 
na zadania własne gminy oświetlenie, utrzymanie dróg, oświatę, do której dopłacamy, mamy teraz 
zadania związane z Orlikiem zatrudnienie gospodarza, więc proszę Państwa podatki muszą, co 
roku wzrastać przynajmniej  o stopę inflacji.  Ja uważam, że podatki  są na dobrym poziomie i 
proszę o uchwalenie 
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Radny Mazuro – przepraszam, że tak na raty, ale chciałbym tutaj poprzeć jedną z myśli Pani 
radnej  Kamińskiej,  bo  podnosimy  podatki,  o  4%  ale  dla  Wodociągów  nie  podnosimy  dla 
eksploatatorów wody, ale z tego mamy dochód 115 tys. tu się kłania już drugi rok będziemy mieli 
wodociąg Sielsko, Kraśnik można by było z tych pieniędzy zrobić 30 tys. podatek, który płacą 
mieszkańcy, bo to czy Goleniów czy Nowogard to oni zbierają podatek na wodę i wraca ten 
podatek to jest dochód gminy w tym momencie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są  jakieś  wnioski?  nie widzę.  Kto jest  za podjęciem 
uchwały  w  sprawie  określenia  stawek  w  podatku  od  nieruchomości,  kto  jest  za  proszę  o 
podniesienie ręki
Radny Cierpisz powrócił na salę obrad
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw - 5
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr 416/2009
w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnej  uchwały druk nr 8 w sprawie 
zwolnień w podatku od nieruchomości i w opłacie targowej. Proszę komisje o opinię  

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję  czy  są  jakieś  uwagi  lub  wnioski.  Kto  jest  za 
podjęciem uchwały w treści jak o tym mówi druk nr 8 proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 3
Uchwała została podjęta

Uchwała nr 417/2009
w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości i w opłacie targowej

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały mamy na druk nr 9 w sprawie 
wysokości stawek opłaty targowej. Proszę komisje o opinię  

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – tu jest zachowany taki 
sam mechanizm podnoszenia i komisje są za przyjęciem i zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś wnioski? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem 
proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 10
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Przeciw - 0
Wstrzymało się - 3
Uchwała została podjęta

Uchwała nr 418/2009
w sprawie wysokości stawek opłaty targowej

(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – na druk nr 10 mamy kolejny projekt uchwały w sprawie 
uchylenia uchwały opłat od posiadania psów. Proszę komisje o opinię  

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ja mam takie pytanie zawsze się mówiło, że to będzie szło na 
porządek czy zajęcie  się  psami bezdomnymi.  Jak teraz uchylamy uchwałę, czyli  nie  będziemy 
pobierać żadnej opłaty od posiadania psów czy również mamy powiedzieć, że nie będziemy dbać 
o porządek związany z bezdomnymi psami 

Pani Skarbnik – nie jest to gminny fundusz ochrony środowiska 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –jeśli  nie  ma  uwag  ani  wniosków  przechodzimy  do 
głosowania. Kto jest za podjęciem uchwały w treści jak mówi o tym druk nr 10? Kto jest za 
proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 1
Wstrzymało się - 2
Uchwała została podjęta

Uchwała nr 419/2009
w sprawie uchylenia uchwały opłat od posiadania psów

(uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – druk nr 11 w tej chwili mamy dotyczącą określenia stawek w 
podatku od środków transportowych. Proszę komisje o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – w ty projekcie uchwały 
również  wydział  podatków  wytłumaczył  komisji,  że  ten  wzrost  podatków  od  środków 
transportowych to 4 % i miesi się tam w przedziałach to wliczenie tego podatku jest mocno 
zawiły tylko wydział podatkowy biegle się zna, ale komisje ten projekt uchwały zaopiniowały 
pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, czy ktoś z radnych chciałby zawnioskować o coś 
nie  widzę  pytań  nie  ma.  Przechodzimy  do  głosowania.  Kto  jest  za  podjęciem  uchwały  na 
dodatkowym druku nr 11 kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw - 5
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Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr 420/2009
w sprawie określenia stawek w podatku od środków transportowych

(uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  na  druku  nr  12  w  sprawie 
powierzenia  zadań  oświatowych  Filii  Szkoły  Podstawowej  w  Runowie  Pomorskim  w 
miejscowości Mieszewo Gminie Dobra. Proszę komisje o opinię  

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –mam takie pytanie, jakie pieniądze idą w ślad za tą uchwałą 
chodzi mi o subwencję, którą dostajemy od Państwa z Ministerstwa na uczniów?

Pani Skarbnik – około 30 tys.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy takie pieniądze mamy w budżecie?

Pani Skarbnik – nie tylko 10 a na następnej sesji będzie zmiana

Pani Burmistrz – ja tylko dodam, że subwencja będzie płacona, jeżeli uchwala zostanie podjęta 
będzie podpisane porozumienie a subwencja jest wpłacona w części,  1/12 więc na jedną ratę 
będziemy mieli fundusze a w listopadzie będą oczywiście zmiany budżecie dochodzą cały czas 
nowe dochody, więc na pewno na tą subwencję uzbieramy

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –jak  nie  ma uwag,  wniosków ani  pytań przechodzimy do 
głosowania uchwały na druku nr 12 kto jest z aprosze o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 3
Uchwała została podjęta

Uchwała nr 421/2009
w sprawie powierzenia zadań oświatowych Filii Szkoły Podstawowej w Runowie 

Pomorskim w miejscowości Mieszewo Gminie Dobra
(uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny projekt uchwały na druku nr 13 w sprawie zamiaru 
likwidacji  Filii  Szkoły  Podstawowej  w  Runowie  Pomorskim  w  miejscowościach  Sielsko  i 
Mieszewo. Proszę komisje o opinię  

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – projekt uchwały Komisja 
Budżetowo  –  Gospodarcza  zaopiniowała  pozytywnie  a  Komisja  Społeczno  –  Oświatowa 
zaopiniowała negatywnie
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Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, kto z Państwa chciałby zabrać głos ja mam tylko 
takie pytanie szkoły zostały zlikwidowane decyzja Pani Burmistrz to, po co na ta uchwała 

Pani Burmistrz – nie decyzją Pani Burmistrz tylko nastąpiły zmiany organizacyjne związku z 
brakiem możliwości połączenia klas od pierwszego września w związku z wejściem nowelizacji 
ustawy  o  systemie  oświaty  i  nowej  podstawy  programowej,  dlatego  już  nie  mogliśmy dłużej 
kontynuować  nauki  w  klasach  łączonych  w Sielsku  i  w  Mieszewie  ustawa  prawo oświatowe 
zezwala  na  zmiany  organizacyjne  takie,  że  dzieci  można  przenieść  do drugiej  szkoły.  Wiecie 
Państwo,  że odbywały się  szereg spotkań z  rodzicami  i  w Sielsku i  w Mieszewie  i  rodziców 
przekonywałam, że jest to jedyne wyjście nie przeprowadziłam tej procedury likwidacji proszę 
Państwa w ubiegłym roku i w lutym nie było uchwały o likwidacji szkoły, dlatego, że cały czas 
była ta wątpliwość czy dostaniemy te fundusze na przedszkola punkty przedszkolne w Sielsku i w 
Mieszewie gdybyśmy nie dostali to ja się tak z rodzicami umawiałam, że będzie wygaszana szkoła 
w Sielsku i w Mieszewie, czyli dokończą tą naukę ostatnie klasy. W czerwcu okazało się, że gmina 
dostała środki na organizacje punktów przedszkolnych w Sielsku i w Mieszewie i w związku z 
tym rodzice zdecydowali,  że będą punkty przedszkolne dzieci  z Mieszewa przeszły do dobrej 
część a dzieci z Sielska do Runowa a część do Węgorzyna i mamy dzisiaj sytuacje, że arkusze 
organizacyjne dla Runowa Pomorskiego są zatwierdzone z dziećmi z Sielska a szkoła w Dobrej 
przyjęła dzieci z Mieszewa a teraz już musi ruszyć procedura likwidacji szkoły jest to uchwała o 
zamiarze ja muszę całą teraz procedurę przeprowadzić a w lutym będzie uchwała o likwidacji 
szkoły

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ja mam jeszcze takie pytanie Pani mówi, że to z przepisów 
prawa wynika zakaz łączenia oddziałów ja bym poprosiła konkretnie, który przepis 

Pani Burmistrz – dobrze Pani Koordynator na piśmie to przygotuje

Radny Mazuro – ja miałbym uwagę do tego projektu uchwały, bo zaraz będzie następna ta 
uchwała  można  powiedzieć,  że  jest  przedwczesna,  bo  ten  wymógł  podjęcia  uchwały  jest  do 
końca lutego 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 13? O bardzo 
proszę nie widziałam

Pani Ilona Śmigielska Dyrektor SP w Runowie Pom.  – chciałam powiedzieć, że na dzień 
dzisiejszy w placówkach filialnych nie mamy pracowników nie mamy uczniów i tak naprawdę te 
filie będą istniały tylko na papierze, pracownicy, którzy byli zatrudnieni znaleźli zatrudnienie bądź 
u nas w szkole bądź w punktach filialnych. Nas do tej pory obciążają umowy, które wiążą się z 
płatnością faktur za wywóz nieczystości za energię elektryczną i my, jako szkoła pokrywamy te 
należności jesteśmy w trakcie wypowiadania tych umów tak żeby nie obciążać budżetu naszej 
szkoły, bo w przyszłym roku nie planowaliśmy pieniędzy na punkty filialne, bo ja nie mam tam 
uczniów nie mam tam nikogo i jest taki precedens problem z wywiezieniem szamba i dzwoni się 
do mnie i prosi się Pana Makarskiego o wywóz, bo nikt nie może mu tego zlecić a to już nie 
należy do mnie do szkoły, bo ja nawet nie mam tego w zarządzie tylko budynek w Runowie. 
Proszę radnych o rozwagę wzięcie pod uwagę wszystkiego za i przeciw i nie sądzą, aby za dwa 
lata rodzice przeniosą dzieci z Dobrej i będą chcieli posłać do Mieszewa do szkoły. Podobnie jak 
były  propozycję,  aby  dzieci  z  Mieszewa  a  ja  mieszkam  akurat  w  Mieszewie  przenieść  do 
Gimnazjum do Węgorzyna osobiście sama nie wyraziłabym na to zgody, bo mój syn już tam 
chodzi  Iles  tam lat  jest  związany  ze  środowiskiem i  teraz  trudno go wyrwać i  przenieść  do 
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Węgorzyna. Pracowałam w Mieszewie 19 lat i zawsze będę związana sentymentem z tą szkołą i 
uczyłam niektóre osoby, co są na tej sali i ciężko mi to mówić, ale płacimy rachunki a nie mamy 
nic, co by łączyło naszą szkołę z tymi budynkami, dziękuję bardzo

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ja chciałabym zauważyć, że obojętnie czy podejmiemy tą 
uchwałę czy nie to likwidacja jest przewidziana z końcem roku szkolnego 2009/2010, więc to i 
tak będzie koniec sierpnia 2010 roku 

Pani Ilona Śmigielska Dyrektor SP w Runowie Pom. –tak, ale jesteśmy w trakcie 
rozwiązywania umów z Urzędem Miejskim i wszystkie te faktury będą kierowane na Urząd 
Miejski także myślę, że do końca grudnia tak jak mieliśmy zaplanowane środki, bo ja tez muszę 
dbać o budżet szkoły i jeszcze będą opłacane przez nas i tez te pieniądze zaoszczędzimy, bo nie 
mamy tam naszych dzieci a tez mogę powiedzieć, bo byłam tam, bo pewnie też radni byli, że te 
punkty przedszkolne to jest niebo do ziemi jak było przedtem naprawdę poradziłabym, aby 
Państwo sobie pojechali można mieć tylko prośbę do Państwa do radnych, że punkty 
przedszkolne istniały nie tylko trzy lata, ale następne trzy lata i następne, bo dzieci maja tam 
naprawdę dobrze są młodzi rodzice, więc myślę, że dzieci będą. Dzieci maja warunki opiekę mają 
warunki żeby wejść bezpiecznie w ten etap szkolny i nawiązać kontakty

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, czy są jakieś wnioski? Nie wiedzę przechodzimy do 
głosowania, kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 13 proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 7
Przeciw - 3
Wstrzymało się - 1
Uchwała została podjęta

Uchwała nr 422/2009
w sprawie zamiaru likwidacji Filii Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim w 

miejscowościach Sielsko i Mieszewo
(uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 
14  w  sprawie  zatwierdzenia  tygodniowego  obowiązku  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycielom, 
którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach. Proszę komisje o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro –komisję projekt uchwały 
zaopiniowały  pozytywnie  tylko  na  sesji  miało  dopowiedzieć,  od  kiedy  ma  obowiązywać  1 
październik, 1 wrzesień czy 1 styczeń 

Pani Burmistrz – tak była tutaj dyskusja, w jakim czasie może być ogłoszona ta uchwała w 
dzienniku urzędowym i wtedy może obowiązywać i zostawiliśmy tą kwestie nierozstrzygniętą na 
komisji dla Pana Mecenasa żeby nas Pan dzisiaj oświecił 

Pan Radca Prawny Krzysztof Judek – to jest Państwa wola, bo tu na razie widzę zapisane w 
tym projekcie ma zastosowanie od wymiaru godzin od 1 października 2009 tak jest napisane i jak 
Państwo uchwalicie tak będzie 

Radna Kamińska – ale jak się to ogłosi w dzienniku ustaw to będzie grudzień 
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  to  nic  może  być  nawet  w  marcu,  ale  konsekwencje 
przeliczone będą od stanu na 1 października lub inaczej jak sobie uchwalimy 

Pan Radca Prawny Krzysztof Judek –niestety jest to prawo miejscowe i musi być publikowane 

Pani Burmistrz – ale tu będzie jakaś sprzeczność bo Pani Koordynator 

Pani Elżbieta Bobryk Koordynator Oświaty – najlepiej było by zmienić na 1 listopada, bo 
Pani dyrektor Franczuk zacznie pracować na tym zmniejszonym pensum

Pani  Burmistrz –  ale  jest  w  czymś innym problem Pani  Koordynator,  bo  od  kiedy  będzie 
ogłoszona to jest jedna rzecz a od kiedy będzie obowiązywało nowe pensum dla dyrektorów od 
ogłoszenia?

Pani Elżbieta Bobryk Koordynator Oświaty – nie, tak jak uchwała o pensum dla nauczycieli 
była w kwietniu na sesji ta uchwała weszła z mocą obowiązującą od 1 stycznia żeby to zmienić na 
1 listopada tylko taka kwestia a dla Pani dyrektor myślę, że będzie to lepiej 

Pani Burmistrz –nikt godzin wcześniejszych mu nie zmieni, bo już wykonała te godziny 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  uważam,  że  jeśli  te  obowiązki  zdwojone  czy  nawet 
potrojone miała Pani dyrektor od 1 września lub na początku września to uważam, że uchwałę 
powinniśmy podjąć z mocą obowiązywania od 1 września takie jest moje zdanie

Pani Burmistrz- nie można, bo wykonała godziny według obecnie obowiązującej uchwały 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – trudno będą naliczone, jako nadgodziny 

Pan Radca Prawny Krzysztof Judek – wtedy tutaj trzeba przeliczać, jako nadgodziny 

Pani Burmistrz- ja się nie zgadzam, bo to będzie obciążenie dla budżetu szkół, ja nie będę płacić 
dyrektorom i wicedyrektorom, bo to uderzy w płace 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  ale  nie  dyrektorom i  wicedyrektorom tylko  jednej  Pani 
Dyrektor Przedszkola bo o nią tutaj chodzi ale w tej chwili wszyscy pozostali tak maja oprócz 
Pani  dyrektor  przedszkola  i  tylko  ja  to  dotyczy  a  jeśli  zostanie  zrobione  od  1  listopada  a 
opublikowane zostanie od przyszłego roku to i tak będziemy przeliczać te nadgodziny 

Pani Burmistrz- to ja autopoprawką wprowadzam od 1 listopada 

Pani Skarbnik – nie można nic potrącić bez zgody 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ale jak potrącić tu nie będzie potraceń tu trzeba dołożyć 

Pani Burmistrz- proponuję autopoprawką od 1 listopada, płacić za godziny wykonane a nie jak 
dyrektor od września wykonywał inne godziny  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –za  wykonane  godziny,  bo  od  września  jeździła  do  tych 
punktów przedszkolnych, czyli wykonane. Tak proszę radny Kołodyński
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Radny Kołodyński – tak oczywiście praca została wykonana, czyli zasadne jest, że od 1 września 
i wniosek od 1 września 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę radny Mielcarek

Rady Mielcarek – Pani Przewodnicząca jakiś dzisiaj dobry dzień jest, bo ja się z Panią zgadzam, 
że od 1 września i wniosek taki składam 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –wniosek już jest złożony radny Mielcarek, radny Kołodyński 
złożył wniosek, aby w § 4 zmienić datę od 1 września 2009 roku. Jeśli nie ma innych wniosków 
przechodzimy  do głosowania  wniosku  Kołodyńskiego,  radnego  Kołodyńskiego  przepraszam. 
Kto jest za przyjęciem tego wniosku proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do głosowania całej uchwały. Kto jest za 
podjęciem uchwały ze zmienioną datą proszę o podniesienie reki 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr 423/2009
w sprawie zatwierdzenia tygodniowego obowiązku wymiaru godzin zajęć nauczycielom, 

którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach
(uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 
15  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaży  w  trybie  bezprzetargowym  nieruchomości 
oznaczonej  numerem ewidencyjnym  151/4 położonej  w obrębie  Winniki.  Proszę  komisje  o 
opinię  

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo –  Gospodarczej  p.  Mazuro –komisje  nie  wiedziały 
wtedy, że potencjalny nabywca jest chory i komisje ten wniosek zaopiniowały pozytywnie jak ta 
wiadomość do niego dojdzie to mu się zdrowie pewnie poprawi 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę radna Kamińska

Radna Kamińska – trochę to tak humorystycznie przyjęliśmy, ale ta działeczka to jest studnia, z 
której korzysta cała wioska powiem szczerze jestem przeciwna tej uchwale, ponieważ jeżeli jest 
cos  dla  społeczności  całej  to  musi  być  i  powiem na  przykładzie  naszej  wsi  jak  się  popsuła 
trafostacja i również jest napisane, że użyteczność, ale Pani wypuściła psa i ten pies sobie przez 
dwa dni i nikt nie wszedł, dlatego mówię, że jeżeli jest coś, z czego korzysta cała wieś to nie 
jestem za tym, aby to sprzedawać, bo studnia jest dla wszystkich mieszkańców i to jest tak trochę 
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nie poważne, bo w razie braku wody każdy ma prawo podejść i Sobczyk sobie zrobi ładnego 
żurawia z boku i puści psa i ma tez takie prawo 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Mielcarek

Radny Mielcarek – drugi  cud teraz zgadzam się z Panią radną Kamińską i oczywiście będę 
popierał jej wniosek 

Pani Burmistrz – na komisji Pani kierownik tłumaczyła, że ta działeczka, na której jest studnia 
będzie w akcie notarialnym obciążona prawem służebności gruntowej a to oznacza, że dostęp do 
studni nie może być przez właściciela ograniczany, więc wnioski radnej Kamińskiej są nie zasadne 
i  mamy takie przypadki  w gminie i  jak na razie nie było żadnych konfliktów z tego tytułu i 
uważam, że sprzedaż tej działeczki nie będzie ze szkodą dla mieszkańców 

Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – na komisji  jak pracowaliśmy nad tym punktem w 
sprawie tej sprzedaży tej  studni to m.in.  była opinia  rady sołeckiej  z Winnik i ta opinia  była 
przychylna sprzedaży i dlatego komisja zasugerowała się ta opinią i dlatego była pozytywna, ale 
znając inicjatywę sołtys z Winnik to na pewno, jeżeli kupi tą studnie to każdy przechodzień, który 
będzie przez Winniki  przechodził  i  będzie spragniony i będzie mógł skorzystać z tej studni i 
jeszcze może za złotówkę

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czy jest wniosek jakiś? Nie ma przechodzimy do głosowania, 
kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 15 proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 4
Przeciw - 5
Wstrzymało się - 4
Uchwała nie została podjęta

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 
16 w sprawie  wyrażenia woli nabycia od Polskich Kolei Państwowych S.A. w Warszawie prawa 
własności 11 lokali mieszkalnych położonych przy ul. Kolejowej w Runowie Pomorskim wraz z 
udziałem w gruncie stanowiącym prawo użytkowania wieczystego. Proszę komisje o opinię  

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  p.  Mazuro –  i  skończyły  się 
pozytywne opinie a ta uchwała jest zaopiniowana negatywnie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę radny Kaliciński

Radny Kaliciński –  tu  chodzi  o  wyrażenie  woli  nabycia  nie  nabycia  i  teraz,  co  powiedzieć 
ludziom, którzy nie mają mieszkań powiedzmy i czekają na mieszkania socjalne a kolej oddaje te 
mieszkania za darmo i po prostu prezentu nie przyjmujemy

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję,  a  czy te  mieszkania  są  puste,  że Pan mówi,  że 
czekają ludzie, że tam im damy 

Radny Kaliciński –są mieszkania 30 m i są mieszkania 70 m i można robić rotację ludzi, ktoś 
płaci idzie na 70 m a ktoś nie płaci to idzie na 30 m. Ja jestem za tym, aby przejąć mieszkania od 
kolei 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, radna Kamińska się tutaj zgłaszała 

Radna Kamińska –powiem tak na komisji dyskutowaliśmy bardzo długo z tymi panami ponad 
godzinę żeśmy rozmawiali i nam nie chodzi o to żeby nawet była taka zresztą to powiedziałam 
głośno,  że  jeżeli  zakończą  się  procedura  sprzedaży  mieszkań w Runowie  to wtedy wszystkie 
mieszkania, co zostaną niewykupione gmina ma już nie ma obowiązku przejęcia,  jeżeli  będzie 
chciał  tylko  teraz  tak  o  mieszkaniach,  których  mówimy  to  tylko  jedno  nie  jest  zadłużone 
pozostałe są zadłużone i teraz, jeżeli byśmy szli tokiem myślenia skorzystać z tych mieszkań i 
kogoś  tam  wsadzić  to  musimy  mu  w  zamian  jakieś  mieszkanie  znaleźć  po  pierwsze  są  to 
mieszkania zadłużone po drugie nie są wykupione bardzo często ja mówię o ulicy Węgorzyńskiej 
dalej nie są wykupione z powodu tego, że wszystkie te mieszkania wymagają remontu i proszę 
sobie wyobrazić nie było tutaj na komisji tez było mówione wszystkie te remonty przyjdą ludzie 
do gminy przecież nigdzie indziej nie pójdą jak do gminy. I teraz chodzi, o co jeśli można to w 
jakikolwiek na dzień dzisiejszy nikomu nie szkodzimy i jeżeli można na dzień dzisiejszy odwlecz 
w czasie i możemy dojść do takiej sytuacji jak kolega mówił Agencje na dzień dzisiejszy dopłacają 
jeszcze do mieszkań żeby tylko je wziąć, więc być może kolej w jakimś momencie stanie przed 
tym dylematem, że oddajmy żeby ludzie to mieli na tej zasadzie była podejmowana decyzja na 
komisji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, proszę radny Hlib

Radny Hlib – ja nie będę się wypowiadał, bo dobrze było by gdyby sołtys zabrała głos i może 
powie coś więcej w tym temacie, bo najpierw radni się wypowiadają, ale mamy dobry zwyczaj i 
sołtysowej nie było na komisji prosiłbym o głos w tym temacie

Sołtys Sławska – dziękuję, może tak nie do końca jestem zorientowana w tym temacie, bo nie 
mieszkam  w  kolejowym  mieszkaniu,  ale  z  tego,  co  wiem  to  kolej  oddaje  mieszkania  i  nie 
oszukujmy się, że oni, co kolwiek zrobią w kwestii remontu. Zbyszek wie wychodziło się 4: 30 na 
pociąg śniegu po pas i właścicielem drogi była kolej przejęła gmina i w tym roku było fajnie. Już 
od pięciu lat kolej nic nie robiła chyba, że ewidentnie były dziury to wtedy kleili ludzie składali 
podania  ciekło  po  dachach  ludzie  przychodzili,  kiedy  będzie  przejęcie  tej  ulicy,  aby  ludzie 
wykupili mieszkania. Kolej w ogóle nic nie da po prostu nie robili do tej pory czekali cały czas nie 
dołożą

 Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Kaliciński proszę

Radny Kaliciński – ja jeszcze chciałem powiedzieć, że nie ma się przejmować innymi latami 
gmina nie będzie musiała walić w remonty, bo to wyrażenie woli i jeżeli cos pozmieniają to nasz 
prezent pójdzie koło nosa i tyle 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ja też zabiorę głos Pan radny mówi o prezencie a ja, jaki to 
prezent,  bo  jak  się  dostanie  spaloną  karoserię  i  później  trzeba  wszystko  w  nim  wymienić  i 
dołożyć. Radny Wilk proszę

Radny  Wilk –  przykładowo  ci,  co  nie  wykupili  i  pół  bloku  wykupionego  a  pół  nie  i  ten 
wyremontuje gmina a ci, co wykupili też maja walący się budynek i już nikt im nie pomoże 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Mazuro proszę
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Radny  Mazuro –  na  dyskusji  na  komisji  ten  dyrektor  ze  Szczecinka  zachęcali  nas  do  tych 
przejmowania tych mieszkań, ale ich nie jest 11 tylko 40 robimy pierwszy krok 11 to potem i 40 
to tak jak z tym Sielskiem jak zacząłem, że będę dawał to skończyłem, że kredyt trzeba wziąć i 
zgodziłem się na komisji mówiłem u nich przecież obowiązuje ta zniżka preferencyjna nie wiem 
za 5% tam chyba u nich grunt jest bardziej drogi od mieszkania i trzeba wszystko zrobić żeby ci 
mieszkańcy kupili te mieszkania i powiedzmy niech bogacą się i nie wszyscy, bo w wiadomo, z 
jakich przyczyn, ale jest 40 mieszkań i ci Panowie mówią, że oni prowadzą to do sprzedaży, bo to 
długo trwa i stoimy na stanowisku sprzedajcie tyle ile się da i się okaże w ten czas, że może gmina 
weźmie, bo kolej tak jak Pani sołtys mówiła nie będzie remontować, bo pytaliśmy, co oni zrobią z 
tymi pieniędzmi powiedział, że są jeszcze trudniejsze budynki i lokale i musza tam ratować a tu, 
co zrobicie i ja na dzisiaj mówię nie, bo nasza uchwała o preferencyjnych sprzedaży mieszkań 
komunalnych  obowiązuje  do  końca  roku  w  niuansach  było  a  przedłużymy  termin  dalej  nie 
wiadomo  czy  przedłużymy  dalej,  bo  sprzedamy  te  mieszkania  i  może  się  poprawi  tym 
mieszkańcom, że kupią akurat mieszkania komunalne, ale tą ulgę, którą przewiduje kolej to ich 
prawo nabycia za grosze i niech to wezmą i wiem, czym to skutkuje, bo sam namawiałem załogę 
pracowników w Ginawie Panie żeś Pan nas wrobił wzięliśmy mieszkania za grosze a teraz trzeba 
remontować i faktycznie kupili za grosze, ale kto wie, że to jest jego dobytek i naprawdę szanują i 
wspólnota dokłada się i razem remontują to jeszcze nie czas na to

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę Pani sołtys

Sołtys  Sławska – tutaj  jak  Pan wspomniał  ci,  co kupili  mieszkania  to naprawdę chodzę po 
ludziach to widzę, bardzo dużo już klatki schodowe wyremontowali, bo wiedzą, że to jest jego już 
wymienił sobie okno, bo te klatki były w takim stanie, że aż nie przyjemnie było wejść 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Kaliciński proszę

Radny  Kaliciński  – dziwi  mnie  druga  sprawa,  że  rozmawialiśmy  dwie  sesje  do  tyłu  o 
mieszkaniach  komunalnych  i  wyrażamy wolę  przejęcia  tej  ruiny  tego  MELu i  gazowni  gdzie 
koszty będą bardzo duże zrobienia tego na mieszkania i tutaj mamy gotowe mieszkania ja tego 
nie pojmuje

Przewodnicząca Rady Miejskiej –szanowny Panie radny, ale tam jak zrobimy to zyskujemy 
pomieszczenia wolne i tam można z listy oczekujących z 80 rodzin możemy kilka ulokować w 
tych pomieszczeniach a przyjmując po PKP nie zyskujemy żadnego wolnego pomieszczenia 

Radny Kaliciński –Pani Przewodnicząca zyskujemy, bo mamy tam mieszkania 20 metrowe i 
płacącego przenosimy na 70 metrów a 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Pani Burmistrz proszę

Pani  Burmistrz –  Wysoka  Rado,  ta  Rada  zaczęła  proces  porządkowania  Runowa  i  PKP 
wychodzi z Runowa ja cały czas mówię zmienia się mentalność myślenia  Runowo nie będzie 
PKP i kolejarskie  tylko Runowo będzie normalna miejscowością gdzie powstaje proces stacja 
będzie  zamknięta  i  budynki  nie  będą  kolejowe  tylko  wspólnoty  i  my  ten  proces  ta  Rada 
rozpoczęła, bo proszę Państwa pierwsza uchwała wasza to było przejęcie drogi kolejowej i to 
była słuszna decyzja ona pociągnęła ze sobą sprzedaż mieszkań uwolniła cały proces zostało na 
kolejowej  11 lokali.  Nie wykupili  samotne osoby i  jest  kilka  lokali  zamieszkanych przez tzw. 
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element, który ma zadłużenie i tez nie wykupi tak, więc musimy się pogodzić, że te mieszkania 
zostaną niewykupione i one tak jak Państwo mówią wcześniej czy później trafia do gminy i jest 
pytanie,  po  co  czekać  podjęliście  Państwo  uchwałę  o  woli  przejęcia  schroniska  i  Melu  i  te 
uchwały o wyrażeniu woli pozwoliły uruchomić cały proces PKP na podstawie tych uchwał dzieli 
działki,  bo to schronisko z ta gazownią i  tam te inne magazyny jak to u nich są hektary my 
chcemy tylko schronisko, więc idzie na podstawie o wyrażeniu woli, którą podjęliśmy w lipcu lub 
w czerwcu dostaniemy same schroniska, przyjdę do Rady z uchwałą w tej chwili mamy umowę o 
wydzierżawieniu tego schroniska bardzo dobre warunki ustaliłam z PKP po to żeby mieć tytuł 
prawny do władania tym budynkiem i rozpocząć już adaptacje tego budynku, przepraszam nie 
adaptację tylko zmianę sposobu użytkowania ze schroniska na lokale użytkowe i wasza uchwała o 
wyrażeniu woli pozwoliła uruchomić cały proces to już jest pół roku i podobna jest sytuacja z 
tymi mieszkaniami. Wyrażenie woli to nie jest to, że Burmistrz idzie i podpisuje akt notarialny i te 
mieszkania bierzemy, nie wtedy jest uruchomiany dalszy proces rozmawia się z tymi najemcami 
przekonuje się, aby kupili od PKP, ale uruchamia się proces, że rozmawia się z tymi ludźmi tak 
jak  mówi  radny  Kaliciński  ktoś  mieszka  na  70  metrach  może  będzie  chciał  przejść  na  lokal 
gminny  pokój  z  kuchnią  gmina  dostanie  lokal  70  metrowy  gdzie  może  przenieść  rodzinę 
wielodzietna  i  tak  zaczynamy działać  i  tak  jest  opinia  czekajmy aż  PKP sprzeda  wszystkie  i 
czekajmy jeszcze rok czy dwa a ludzie, którzy kupili mieszkania cały czas mam wpisy na swojej 
stronie wspólnota ATUT i czemu gmina nic nie robi a co ja mogę jak lokal w tej chwili jest PKP i 
gdyby był gminny to ja mogę rozmawiać ze wspólnotą zarządcą ATUT w Szczecinie, dlaczego 
nie dba o budynek są właściciele jest gmina i nie dba o budynek tak, tak zrobić to i to a Państwo 
ten proces hamujecie poczekajmy, ale, na co proszę Państwa życie nie znosi próżni 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Hlib proszę

Radny Hlib –  chciałbym zwrócić  uwagę,  bo  nie  wszyscy  byli  na  komisach,  ale  wypowiedzi 
Panów  z  PKP  mi  się  osobiście  nie  spodobały,  bo  jak  zaczęliśmy  rozmawiać  z  nimi  jak  z 
partnerem, czyli za i przeciw tego na przykład Mieszewo gdzie agencja dołożyła nam pieniądze 
przy zrobieniu oświetlenia i usłyszeliśmy taka odpowiedź albo przejmiecie albo nie to zaczniemy 
wprowadzać  tok  egzekucji  wyroków  komorniczych  o  eksmisjach  i  zaradzamy  od  was 
odszkodowanie, takie cos usłyszeliśmy żebyśmy mieli też tego świadomość. Drugi temat tak jak 
radny  Mazuro  poruszył,  że  tych  mieszkań  to  na  terenie  naszej  gminy  i  tez  ten  budynek  w 
Mieszewie  na  stacji  jest  ich  około  40  i  zaczynamy  tak  jak  Pan  Janek  mówi  kroczki  dawać 
powiemy a i będziemy musieli mówić b. Trzeci temat w druku nr 16 już w trakcie komisji okazało 
się że w § 1 pkt. 1 podpunkt 3 już nam wyskoczyło jedno mieszkanie nr 4 wyskoczył i wszedł 
kolejny o powierzchni przy Kolejowej 13 z działami w działce.  Idąc do konsensusu stawiam 
wniosek o zakończenie dyskusji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dobra jest wniosek, kto jest za wnioskiem radnego Hliba o 
zakończeniu dyskusji
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za – 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały, kto 
jest za przyjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 16, kto jest za proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
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Za - 3
Przeciw - 6
Wstrzymało się - 3
Uchwała nie została podjęta

Przewodnicząca Rady Miejskiej – druk nr 17 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 
przetargu  ustnego  ograniczonego  nieruchomości  oznaczonych  numerami  82/1  i  82/2 
położonych w obrębie ewidencyjnym Połchowo (m. Runowo Pom.) Gmina Węgorzyno. Proszę 
komisje o opinię  

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro –komisje projekt uchwały 
negatywnie

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –dziękuję,  są  jakieś  uwagi  lub  wnioski?  Proszę  radny 
Kaliciński

Radny  Kaliciński –  jeżeli  chodzi  o  tą  działkę  i  działki  sąsiednie  to  tak  sąsiadem jest  Pan 
Młodkowski i sąsiadem jest Pan Jackiewicz. Pan Młodkowski płaci za 20 arów a na gruncie ma 14 
arów Pan Jackiewicz płaci za 10 arów a na gruncie ma 8 arów 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –a o co chodzi?

Radny Wilk – płaci za więcej a na gruncie niby ma mniej 

Zastępca Burmistrza Pani Makarec - ma, płacą według ewidencji gruntów i budynków i nikt 
im nie zabiera

Przewodnicząca Rady Miejskiej –podatek od nieruchomości to tylko właściciele płaca cos tu 
radny miesza 

Radny Kaliciński –ary im się nie zgadzają

Przewodnicząca Rady Miejskiej –a to niech sobie zmierzą i uregulują. Radny Hlib proszę

Radny Hlib – temat był szeroko omawiany na komisji, w związku z tym, że jest późna pora 
składam wniosek o zakończenie dyskusji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jest za wnioskiem radnego Hliba o zakończenie dyskusji
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 17 kto jest za 
proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 2
Przeciw - 8
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Wstrzymało się - 3
Uchwała nie została podjęta

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejna  uchwała  na  druk  nr  18  w sprawie  zaciągnięcia 
długoterminowego  kredytu  na  finansowanie  wydatków  inwestycyjnych  na  zadanie  pn. 
„Przebudowa drogi do Sielska” jest to druk wprowadzony. Nie pytam komisji, bo nie mieli

Pani Burmistrz – uchwała była przeczytana na komisji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę radny Mazuro

Radny Mazuro – komisje  nie  maiły  tego projektu  uchwały,  ale  Pani  Skarbnik  omówiła ten 
projektu  uchwały  ile  tego  kredytu  trzeba  zaciągnąć  a  wszystko  dotyczyło  jak  dzisiaj  radni 
zagłosują, bo gdybyśmy zagłosowali, że tej drogi nie robimy to ten projekt uchwały byłby zbędny 
sam głosowałem, żeby wziąć kredyt i drogę robić to trzeba by było pieniądze 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  jeśli  nie  ma  żadnych  wniosków  przechodzimy  do 
głosowania, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na 
finansowanie wydatków inwestycyjnych na zadanie pod nazwa przebudowa drogi do Sielska, kto 
jest za proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw - 5
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr 424/2009
w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na finansowanie wydatków inwestycyjnych 

na zadanie pn. „Przebudowa drogi do Sielska”
(uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały mamy na  druku druk nr  19 w 
sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości 
gruntowych oznaczonych numerami 679/4 i 679/5 położonych w obrębie ewidencyjnym nr 1 
miasta Węgorzyno. Proszę komisje o opinię  

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  p.  Mazuro –komisje  projekt 
zaopiniowały  pozytywnie.  To  już,  jako  rady  zauważyliśmy,  że  działka  została  jakoś  tak  nie 
proporcjonalnie podzielona na jedną stronę 2/3 na druga stronę 1/3 nie wiem, dlaczego Urząd 
się zgodził do takiego nie proporcjonalnego podziału 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, radny Wolter

Radny Wolter – to ja odpowiem na pytanie Pana radnego 

Radny Mazuro – ja pytałem Panią Burmistrz i Urzędu a zainteresowany nie powinien zabierać 
głosu 

Radny Wolter – podział zgodnie z wola sąsiadów 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – ale własność gminna jak można się dogadywać w obcych 
sprawach 

Radny Wolter –myśmy ustalali,  kto ile by chciał w podziale sąsiad sobie zażyczył tyle i jemu 
starcza dla mnie została reszta i tak zostało 

Radna Kamińska – w tym przypadku nie dyskutujemy, ponieważ wcześniej była zgoda rady na 
podział 

Radny Mazuro –teraz kolega, ale minie sto lat czy 50 lat i wtedy będzie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ja mam pytanie czy właściciel nieruchomości numer 413/73 
to jest wieczystym użytkownikiem tego gruntu 

Pani Burmistrz - jakie to ma znaczenie?

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jak, jakie, że właścicielem jest gmina i gmina powinna teraz 
stawać do przetargu o ten kawałek wąski skoro on jest ograniczony tylko do właścicieli to jest 
znaczące

 Pani Burmistrz –są właścicielami zarówno Pan Urbański jak i Pan Wolter

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz mówi nie będąc pewna 

Radny Wolter – ale ja jestem pewny ja jestem właścicielem i ten drugi też 

Radny Mielcarek –Pana Woltera Pani sprawdziła a sąsiada już nie jak nie jest Pani pewna, czyli 
Pani się czepia teraz politycznie już, Woltera jest Pani pewna a sąsiada już nie, czyli dokładnie 
Pani wyczytała

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  jestem pewna ponieważ analizując oświadczenia majątkowe 
radnego Woltera,  radny Wolter  stwierdził,  iż  jest  właścicielem nieruchomości  o takiej  i  takiej 
powierzchni na ulicy takiej  i  takiej  więc dlatego jestem pewna i  proszę nie przerywać i  sobie 
śmiechów z sesji nie robić. Ja mam zasadnicze pytania, ja mam pytanie, dlaczego Rada ma wyrazić 
zgodę na przetarg ustny ograniczony mieliśmy wolę sprzedać tą działkę w Runowie Pomorskim 
zabudowane garażem tą, którą dzisiaj omawialiśmy dla Pani, która użytkowała od ponad 45 lat 
ten garaż niestety nie mogliśmy wtedy zrobić przetargu ograniczonego, żeby tej kobiecie ułatwić 
to kupno i dlaczego w tym przypadku mamy wyrazić zgodę na przetarg ustny ograniczony Pani 
Burmistrz proszę o odpowiedź

Pani Burmistrz – pozwolą Państwo, że wyjaśni to Pan Mecenas albo Pani zastępca 

Radny Mielcarek – ja chce tyko krótko przypomnieć, bo Pani Przewodnicząca o czymś 
zapomniała proszę mi dać słowo

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę radny
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Radny Mielcarek –Pani Przewodnicząca, dlatego przetarg ograniczony, ale mogę się mylić, że 
działki są przylegających, ale Pani będąc w poprzedniej kadencji Pani sprzedała właśnie 
Wolterowi i robiła Pani przetarg ograniczony taki sam przetarg działka przylegające Pani kadencja 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dla radnego Mielcarka podejmowaliśmy kiedyś uchwałę 
wyrażającą tylko zgodę na zbycie nie określaliśmy warunków

Radny Mielcarek –Woltera nie Mielcarka

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dobrze, ale ja mówię do radnego Mielcarka nie określaliśmy 
warunków, na jakich będzie sprzedany dobrze Panowie wiedzą lepiej a dokumenty mówią, o 
czym innym ja bym prosiła fachową odpowiedź, dlaczego Rada musi wyrazić zgodę na przetarg 
ograniczony 

Pan  Krzysztof  Judek  Radca  Prawny –  nie  ma  obowiązku  wyrażania  zgodny  na  przetarg 
ograniczony  Rada  może  teoretycznie  określić  uchwałę,  że  wyraża  zgodę  na  zbycie  w  trybie 
przetargu  natomiast  wtedy  do  Burmistrz  należy,  jako  do  wykonawcy  uchwały  należy  tryb 
przetargu.  Natomiast  gminy  najczęściej  podejmują  uchwały,  że  określają  szczegółowo  tryb 
przetargu taka tradycja się zrodziła 

Pani Burmistrz – dlatego na polepszenie istniejących nieruchomości trudno żeby tą działeczkę 
podzieloną na dwie części kupiła osoba trzecia i co na tej działeczce zrobi? posadzi sobie rząd 
porzeczek 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –składam wniosek o zmianę treści uchwały wprowadzenie 
zamiast  przetargu  ustnego  ograniczonego,  przetarg  ustny  nieograniczony.  Radny  Hlib  chciał 
zabrać głos

Radny Hlib – znaczy się patrząc na mapkę tutaj nie mamy podanych wymiarów, ale to jest taka 
kiszka i chyba zgodnie z prawem budowlanym i nie wiem czy wprowadzenie postawienia nowego 
budynku od każdej granicy powinno być ileś tam metrów to wychodzi kicha i nie można inaczej 
tylko na polepszenie warunków patrząc tylko na mapkę, bo tutaj nie ma wymiarów nie wiem tego 
i chciałbym dopytać

Radny Mielcarek – to ja odpowiem, Pani Przewodnicząca mogę

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę radny Mielcarek

Radny Mielcarek – w tym temacie jest tak 4,8 lub na granicy ale inny temat odnośnie działki 
Pana Woltera i proszę zwrócić uwagę on nie ma wjazdu na posesje ma ale tylko od przodu a 
działka się ciągnie aż do torów z tyłu jeżeli teraz ktoś by chciał przywieść przyczepę drzewa to 
nie ma gdzie zwalić a to jest bardzo ważne trzeba zwrócić uwagę na sąsiada Cześka Urbańskiego 
on ma ta możliwość wjechać z drzewem a to tez taki szczegół a szerokość bramy musi być co 
najmniej  czterometrowa  i  tu  chyba  z  tego co  widzę  jest  cztery  metry  proszę  z  tego  punktu 
widzenia spojrzeć 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –ale  mój  wniosek  nie  będzie  blokował  Panu  Wolterowi 
przystąpienia do przetargu
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Radny Mielcarek –oczywiście,  ale przyjdzie taka Pani Przewodnicząca Kuźmińska na złość i 
będzie Pani podbijać do 100 tys. i po co tak

Przewodnicząca Rady Miejskiej –ale ja nie mam ochoty na Nowym Świcie 

Radny Mielcarek – ale niepotrzebne komplikacje a jak by była Pani w takiej sytuacji to ja bym 
był za wnioskiem bo żeby Pani polepszyć

Radny Wolter – teraz na sesji to jest złośliwie robione

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę mnie nie pomawiać, czy chce Pan zabrać głos jako 
radny?

Radny Wolter –tak proszę bardzo, proszę o głos

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę radny Wolter

Radny  Wolter –  jeżeli  Pani  mówi,  że  jestem  właścicielem  tej  działki  i  na  pewno  bo  Pani 
sprawdzała a Pani nie wie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –analizowałam

Radny Wolter –to analizowała wiedząc czy nie wiedząc 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przecież powiedziałam 

Radny Wolter –według czego Pani analizowała

Przewodnicząca Rady Miejskiej –oświadczenia majątkowego Panie radny

Radny Wolter –tam nie ma numeru działki proszę Panią 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –proszę  Pana  proszę  sprawdzić,  co  Pan  wypisywał  w 
oświadczeniu majątkowym 

Radny Wolter –sąsiad ma to jest jego własność

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –a  sąsiad  nie  składa  do  mnie  oświadczeń  majątkowych, 
dlatego nie mogłam sprawdzić jego stanu prawnego, proszę usiąść

Radny Wolter –jakby Pani chciała to by Pani sprawdziła 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –radny Hlib proszę

Radny Hlib – zaczynają się pyskówki padł już jeden wniosek, który zgodnie z ustawą powinien 
być przegłosowany stawiam wniosek o zakończenie dyskusji, bo jeszcze padną gorsze słowa nie 
potrzebnie 

Radny Mazuro – stawiam wniosek przeciwny, bo chciałem jeszcze zabrać głos w dyskusji 
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Radny Hlib –to ja wycofuję

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę dyskusja, radny Mazuro

Radny Mazuro – problem się wziął już z tego tematu, co ja wcześniej wspomniałem niby ta 
działka  została  podzielona  na  pół  i  my  tą  wolę  wyraziliśmy i  dziwnie  to  brzmi,  ale  koledze 
radnemu chcemy to sprzedać, ale niech każdy z nas sobie kupi tylko tak dziwnie sąsiedzi  się 
dogadali  i  właścicielem  jest  gmina  i  gmina  powinna  stanąć  na  stanowisku  dzieli  się  na  pół 
sprawiedliwie i w tej chwili dogadali się i podział jest zrobiony trzeba to przyjąć będę głosował 
żeby sprzedać tą działkę w przetargu ograniczonym tylko, że zawsze ten niuans ten wydział nie 
potrzebnie podzielił tą działkę 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę radny Wolter

Radny Wolter – ta decyzja o podziale została podpisana między sąsiadami i są takie dokumenty 
w gminie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –jest bezprawna

Radny Wolter –jaka nie prawda, co nie prawda

Przewodnicząca Rady Miejskiej –bezprawna proszę słuchać, co ja mówię. Radny Mielcarek 
proszę

Radny Mielcarek – ostatnie zdanie, już nie będę przeszkadzać Panie Janku Pan mówi na pół a 
jak ktoś nie ma pieniędzy i kogoś nie stać, ktoś nie kupi, bo nie ma pieniędzy i co

Radny Hlib – składam wniosek o zakończenie dyskusji

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jest za wnioskiem radnego Hliba o zakończeniu dyskusji
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej –kto jest za moim wnioskiem o przetarg nieograniczony kto 
jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 2
Przeciw - 8
Wstrzymało się - 2
Wniosek nie został przyjęty

Przewodnicząca Rady Miejskiej –przechodzimy do głosowania uchwały w treści jak mówi o 
tym druk nr 19 kto jest za proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
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Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr 425/2009
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ustnego ograniczonego 

nieruchomości gruntowych oznaczonych numerami 679/4 i 679/5 położonych w obrębie 
ewidencyjnym nr 1 miasta Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – druk nr 20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 
przetargu ograniczonego nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem 90/6 położonej w 
obrębie ewidencyjnym Przytoń, Gmina Węgorzyno. Proszę komisje o opinię  

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro –komisja projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –czy są jakieś wnioski lub uwagi do tego projektu uchwały? 
Nie widzę przechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały w treści jak mówi o tym 
druk nr, 20 kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr 426/2009
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu ograniczonego nieruchomości 

gruntowej oznaczonej numerem 90/6 położonej w obrębie ewidencyjnym Przytoń, 
Gmina Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – druk nr 21 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 
nabycie od Skarbu Państwa – Agencji Nieruchomości Rolnych drogi stanowiącej działkę nr 19/2 
o pow. 0,0295 ha w obrębie ewidencyjnym Gardno. Proszę komisje o opinię  

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro –komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś wnioski lub uwagi do tego projektu uchwały? 
Nie widzę przechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały w treści jak mówi o tym 
druk nr, 21 kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr 427/2009
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w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa – Agencji 
Nieruchomości Rolnych drogi stanowiącej działkę nr 19/2 o pow. 0,0295 ha w obrębie 

ewidencyjnym Gardno
(uchwała stanowi załącznik nr __ do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – druk nr 22 w sprawie zatwierdzenia projektu „Uczniowie 
Szkoły Podstawowej w Węgorzynie śmiało spoglądają w przyszłość” w ramach Europejskiego 
Funduszu Społecznego Program Operacyjny Kapitał Ludzki, Działanie 9.1/Poddziałanie 9.1.2. 
Proszę komisje o opinię  

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro –projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś wnioski lub uwagi do tego projektu uchwały? 
Nie widzę, przechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały w treści jak mówi o tym 
druk nr, 22 kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Uchwała została podjęta

Uchwała nr 428/2009
w sprawie zatwierdzenia projektu „Uczniowie Szkoły Podstawowej w Węgorzynie śmiało 

spoglądają w przyszłość” w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego Program 
Operacyjny Kapitał Ludzki, Działanie 9.1/Poddziałanie 9.1.2.

(uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszej uchwały)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych oraz na 
interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. Pani Burmistrz proszę

Pani Burmistrz - … Kościuszki dziura przy przedszkolu już dzisiaj zabezpieczyliśmy tą dziurę i 
zgłosiliśmy do powiatu, bo to jest ich ciąg pieszy, że w ramach dobrej współpracy chyba Pani 
Lucynka z ludźmi tą dziurę naprawi tak żeby nie stanowiła zagrożenia, bo jak wszystko dobrze 
pójdzie to chodnik w Kościuszki będzie przełożony, przebudowany jeszcze w tym roku jak tylko 
zostanie tam ułożona sieć gazowa. Mickiewicza lustro, więc to przedstawimy do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich  oni  ocenią  to  czy  jest  to  zasadne.  Orlik  monitoring  w  nocy,  odśnieżanie  i 
utrzymanie  czystości  to  jest  kwestia  teraz  nad  tym  pracujemy  jak  zaplanować  budżet  na 
utrzymanie Orlika jest moje ogłoszenie w internecie, że poszukuje kandydatów na gospodarza 
Orlika zgodnie z wymogami musi być dwóch gospodarzy a obiekt musi mieć gospodarza od 9 do 
21 tak mówi  wytyczne  Miniasta  do umowy,  więc  muszę znaleźć  gospodarzy,  którzy  będą te 
obowiązki wykonywać. Kolejne pytanie radnego to gaz to już udzieliłam tu odpowiedzi sprawa 
ulic Nowy Świat, Zielona, Mickiewicza, które się nie znalazły w dokumentacji będę to załatwiać. 
Radny  Kłosiński,  dlaczego  koła  łowieckie  wydzierżawiają  grunty  prywatne  dzisiaj  się 
dowiedziałam od radnego.  Nigdy nie  analizowałam tych umów, jakie  mają  koła łowieckie  te 
umowy są z lat 50- tych

Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – a skądże nie możliwe
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Zastępca Burmistrza p. Makarec – to wynika z prawa łowieckiego 

Pani  Burmistrz –tak  to  chyba  prawo łowieckie  jest  z  lat  50-  tych  a  to  jest  tak  zakreślone 
cyrklem. Proszę Państwa zainteresujemy się tym tematem, bo dla mnie jest to temat nowy jakoś 
to funkcjonowało współpraca była z gminą z rolnikami 

Radca  Prawny  Pan  Krzysztof  Judek –  ustawa  o  prawach  łowickich  mówi,  że  gmina 
wydzierżawia  obszary łowickie  to nie  jest  wydzierżawianie  konkretnego gruntu cudzego tylko 
obszaru jakby położonego związanego z danym gruntem i to jest przewidziane ustawą wszystko 
legalnie, więc tutaj, jeżeli ktoś miałby mieć pretensję to musiałby pisać do sejmu żeby to zmienili 

Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko –tak a z tego tytułu wpływają do gminy pewne grosiki 
około 7 tys. chyba

Pani Burmistrz – Radny Cierpisz od 12 lat rozbiórka stodoły obiekt jest współwłasnością osób 
fizycznych  i  Agencji  Nieruchomości  Rolnych  ja  tylko  monituje,  co  jakiś  czas  do  Agencji  o 
rozbiórkę,  jeżeli  była  tam  jakaś  firma  to  nie  widomo  może  któryś  tam  ze  współwłaścicieli 
próbował dokonać rozbiórki może była z jakiś względów nie możliwa i odstąpił my nie mamy 
tam współwłasności tylko monitujemy ze względu na estetykę a Agencja ciągle odpowiada, że 
będzie, będzie rozebrane. Sprawa kolejna droga Węgorzynko tam gdzie mieszka Pan Czekański, 
więc mam to w planie Pan Makarski zrobił drogę na Gościsław bardzo solidnie i w kolejności jest 
właśnie ta droga na Węgorzynko. Kazała Panu Romańczykowi podliczyć budżet ile zostało na 
remontach dróg żeby wiedzieć ile na to przeznaczyć pieniędzy i jest to do wykonania. Pan radny 
Szymko droga gminna remont do jeziora Okrzei w Miszewie 

Radny Hlib – tylko się wtrącę jak mogę? Tam chodzi o to, że tam woda stoi w dwóch miejscach, 
więc łatanie i następne przymrozki i będzie to samo 

Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – a jak się dziurę załata to nie będzie wody 

Pani Burmistrz – Pani radna Kamińska chodnik biblioteka i lampa zobaczymy kończą się już 
fundusze a ja mam obiecane z energetyki 4 lampy do zawieszenia mam popisane gdzie je trzeba 
dowiesić

Radny Mielcarek – Pani Burmistrz mogę? Ja chyba z rok temu albo dwa lata temu zgłaszałem 
do Pani interpelację przy wejściu do parku koło garaży Pana Grucy i koło tego tam jest słup tylko 
brakuje lampy  

Zastępca Burmistrza p. Makarec –zgodnie z projektem tam nie była planowana lampa

Radny Mielcarek –ja wiem, ale jest słup

Pani Burmistrz – a co będziemy oświetlać podwórka 

Radny Mielcarek –tam były wielokrotnie włamania w te garaże 

Pani Burmistrz – Panie radny nie będziemy oświetlać komórek, bo to wszystko kosztuje a w 
nocy tam nikt nie chodzi.  Pani radna Kamińska to odpowiedziałam, ale mam to na uwadze i 
muszę zobaczyć czy to jest taki priorytet. Pan radny Szostakiewicz sprawa osiedla i oświetlenia i 
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faktycznie  interpelacja  była  rok  temu  i  prace  się  rozpoczęła  nad  uporządkowaniem  całego 
obszaru osiedla 40-lecia. Tak jak Państwo widzicie na tej mapie to są na osiedlu wszyscy zarządcy 
jest ich tutaj  kilkoro te tereny są podzielona na poszczególnych zarządców i mieliśmy proszę 
Państwa problem,  bo droga się  kończy tutaj,  idzie  tutaj  tu jest  nasz,  były blok komunalny  z 
kotłownią jest już w większej części lokale są sprzedane i tutaj nie ma drogi dotąd wydzielonej 
geodezyjnie i to teraz robiliśmy w ramach porządkowania całego osiedla skomasowaliśmy rogi 
niepowykańczane tu jakieś ścianki i tu musieliśmy to wszystko skomasować, żeby powstały całe 
działki  a  następnie  teraz  zleciliśmy  wydzielenie  dróg  na  osiedlu  i  zauważyliście  Państwo  na 
klatkach wiszą nasze zawiadomienia o zebraniu we wtorek w przyszłym tygodniu chyba godzina 
18  w  sprawie  ostatecznego  wypowiedzenia  się  mieszkańców  osiedla  i  zarządców  w  sprawie 
zagospodarowania,  ponieważ  jak  wyznaczyliśmy  drogi  przez  osiedle  jest  teraz  kwestia 
zlokalizowania parkingów. Ten blok tak zwany komunalny z naszą kotłownią on w ogóle nie ma 
parkingów samochody stoją tam na chodniku jeden przy drugim. Tutaj zrobiliśmy parkingi to jest 
PKP tutaj nie ma wyznaczonej drogi, ale zrobiliśmy na zakolu w tamtej kadencji z płyt zrobiłam i 
te samochody jakoś tak bokiem, bokiem się zatrzymują. Tu jest budynek Cisów gdzie w ogóle nie 
ma parkingów, kto idzie Runowska to wszystkie samochody stoją między drzewami, tu ma Cis 
piękny teren i już z nimi rozmawiałam niech sobie to przeznaczą na parking. Jak zatwierdzimy 
ten podział dróg, który jest zrobiony na osiedlu tu chcemy się włączyć tą drogą budowlaną ona 
została  po  budowie  osiedla  to  są  te  płyty,  co  mieszkańcy  piszą,  że  wykręcają  nogi  i  tutaj 
poprowadziliśmy geodezyjnie tą drogę tutaj koło naszej kotłowni i tu włączamy się w tą drogę i 
tu  jest  droga  objazd,  tu  wydzielamy  drogę  do  3  –  maja  i  wszędzie  teraz  chciałabym  z 
mieszkańcami  uzgodnić  gdzie  mają  być  parkingi,  bo  zawsze  gdzie  są  bloki  jest  problem 
parkingów i jeżeli ustalimy gdzie mają być parkingi wtedy pójdą na końcu lampy, bo trudno teraz 
gdybym postawiła lampę tutaj jak tu w ogóle nie jest wydzielona geodezyjnie droga. Proszę 
Państwa tylko dodam, że w tym projekcie, który zrobił powiat, który złożył do RPO przebudowa 
Runowskiej tutaj w projekcie są parkingi przy budynku Cis będzie obniżony krawężnik i będą 
parkingi.  Więc  sprawa interpelacji  z  przed roku ona cały czas jest  w toku i  zapraszam na to 
zebranie radnych będziemy uzgadniać. Jeszcze jedna sprawa jak porządkowaliśmy to wyszło, że 
Cisy w ogóle nie maja swojego zasieku na śmieci i Cisy korzystają z tego komunalnego i jak są 
właściciele chcą sobie zamknąć na kłódkę i powiedziałam, że oni mają mieć swój zasiek. Radny 
Kołodyński sprawa mojej informacji o wspólnych inwestycjach i ja się dziwie, że radny tak czytał, 
że wyczytał jakąś tam wątpliwość a nie wyczytał to, co jest w tej informacji zrobione, ale to jest 
kwestia, jak kto chce czytać dokumenty. Natomiast o pytanie, które Pan zadał współpracuje z 
PKP  nie  mamy  porozumienia  na  piśmie,  ale  po  jubileuszu  Runowa  dyrektor  naczelny 
zapowiedział,  że  jeżeli  będzie  wykonywana  modernizacja  toru  kolejowego  to  z  innych  już 
środków  nie  z  tej  inwestycji,  będzie  odnowiony  peron  w  Runowie  i  to  ma  być  na  wiosnę 
przyszłego roku i również w ramach dobrej współpracy z PKP uzgodniłam, że będzie wiata w 
Lesięcinie  i  Panie  radny mim, że nie mam tego na piśmie  nie  mam porozumienia  z  PKP w 
budżecie nie mamy na to środków ja jestem zobowiązana żeby współpracować z jednostkami a 
Pan się przyczepił do jednego słowa, że współdziałam 

Radny Kołodyński – Pani Burmistrz to nie chodzi o czepianie się, ale jeżeli Pani pisze, że gmina 
realizuje następujące zadania i  Pani wciska sobie w swoją glorię i  chwałę modernizację szlaku 
kolejowego gdzie jest cudzą inwestycją to jest po prostu nie smaczne 

Pani Burmistrz – tam nie pisze, że ja wykonuję tylko, że współpracuję z dyrektorem ja bym się 
w ogóle nie mogła tym torem zajmować, bo to nie jest moje zadanie, ale dzięki temu, że mam 
kontakt  z  dyrektorem  będzie  odnowiony  peron  i  dostałam  tą  wysiewkę  200  ton  i  będzie 
postawiony przystanek w Lesięcinie to, co Pan uważa, że ja nie powinnam się tym zajmować? A 
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kwestia jak ja to napisałam to, jak kto sobie chce interpretować, Panie Kołodyński czy Pan nie 
ma innych ważnych interpelacji? Tylko czepianie się tekstu

Radny Kołodyński –  ja  wiem, że  moje  interpelacje  są  bardzo niskiego  lotu,  bo Pani  olewa 
całkowicie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę o spokój, bo już radni wychodzą znużeni, bo dostali, 
co chcieli 

Pani Burmistrz – kolejne interpelacje to, co robie i to, co jest sukcesem z tego będę się chwalić, 
bo na pewno inni mnie nie pochwalą, więc chwalę się sama. Pani radna Kuźmińska odpowiadam 
na  interpelację  w sprawie  termo jest  złożony  protest  czy  uwagi  jednego  z  oferentów,  który 
przegrał  przetarg  i  Lider,  czyli  Urząd  Miasta  w  Łobzie  to  rozpatruje  następnie  Inspektora 
Nadzoru poprosiłam go o ustosunkowanie się do uwag oferenta, który przegrał przetarg i jest 
jego opinia techniczna na piśmie także, jeżeli jest Pani Przewodnicząca zainteresowana to mogę 
przekazać. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –nie,  proszę  odpowiedzieć  zainteresowanemu,  który  nie 
dostał odpowiedzi na pismo Pan Jóźwiakowski złożył do Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz –nie on składał do Lidera w Łobzie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –nie 

Pani Burmistrz –dobrze to ja to muszę sprawdzić, bo jakoś sobie nie przypominam wiem, że 
jest na piśmie jakiś jego protest, ale przetarg robił Lider i Lider rozpatruje wszystkie skargi i po 
prostu idzie to takim trybem. Opał do szkół jest umowa, która reguluje, co, do kogo należy i maja 
dyrektorzy swoje obowiązku w tej umowie i dyrektorzy realizują umowę na dostawę węgla ja się 
w ogóle dziwie, że dyrektorzy zawracają głowę Pani Przewodniczącej takimi sprawami

Przewodnicząca Rady Miejskiej –to nie dyrektorzy 

Pani Burmistrz –tylko kto?

Przewodnicząca Rady Miejskiej –mieszkańcy przychodzili opowiadali pokazywali zdjęcia tego 
opału

Pani Burmistrz –i co wynikało z tego?

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –skala  porównawcza  groszek  to  mamy  drobny  węgiel 
natomiast orzech jest gruby, jeśli się pokarze i zrobi zdjęcie to widać 

Pani Burmistrz – to niech mieszkaniec idzie do szkoły do Pani dyrektor i niech złoży stosowne 
uwagi,  jeżeli  jest taki  dociekliwy,  będziemy badać,  jakość węgla  umowa została  podpisana od 
pierwszego  września  jest  połowa  października  przyszły  dopiero  pierwsze  dostawy  do  szkół 
zamówione są drugie i będziemy badać. Tutaj ktoś bawi się w detektywa czy to groszek czy nie 
groszek. Ale za to odpowiada dyrektor i dyrektor za to płaci. Pionierów i Zamkowa zniszczone 
ławki naprawa to zrobimy na wiosnę, bo na zimę nie ma już pieniędzy. Nagrody dla dyrektorów 
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również uważam, że dyrektorzy niezadowoleni  bądź chcą wiedzieć,  jaki  drugi  dyrektor dostał 
nagrody będzie narada niech zapytają burmistrza a nie zawracają głowę Pani Przewodniczącej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –jakby było dobrze to by nikt nie przychodził do mnie 

Pani Burmistrz – nagrody są zawsze uznaniowe i nie znam osoby, która jest zadowolona bądź 
niezadowolona z przyznanej nagrody zawsze są pretensję a ja oceniam za pracę. Pani dyrektor 
Śmigielska  ma podpisane  zarządzenie  po  wyborze  na  dyrektora  na  jeden rok  jednak  zwrócił 
uwagę na pewne przepisy nie prawidłowo zapisane w tym zarządzeniu Wojewoda wytkną mi na 
piśmie i poprawimy to zarządzenie na kontrakt 5 lat i na dniu Edukacji już zapowiedziałam, kto 
ma kontrakt na 5 lat, bo zarządzenie jest przygotowywane i przekazane zostanie Pani Śmigielskiej. 
Związek Gmin Ińskiego Parku Krajobrazowego już informowałam, że gmina wyszła ze Związku 
i  po  prostu  dla  Gminy  Węgorzyno  nie  ma  tematu  Związek  Gmin  Ińskiego  Parku 
Krajobrazowego.  Bioetanol,  dlaczego korespondencja  przychodzi  na  Rynek  1 ja  w ogóle  nie 
rozumiem takiego zapytania 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dlaczego siedziba jest na Rynek 1?

Pani Burmistrz – a skąd Pani Przewodnicząca wie, że jest siedziba? Proszę mi to pokazać. Ja nie 
będę odpowiadała na takie interpelacje, bo 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –sama  Pani  powiedziała,  że  przychodzi  korespondencja 
potwierdziła Pani moje pytanie 

Pani Burmistrz – nie przychodzi od kilku lat korespondencja. Najpierw był Bioetanol na Rynek 
1 potem został przerejestrowany na Przemysłową następnie był przerejestrowany w Runowie 
następnie  został  przerejestrowany  do  Ińska  i  po  kilku  latach  pytanie  Pani  Przewodniczącej, 
dlaczego  Bioetanol  przychodzi  na  Rynek  1  naprawdę  ranga  przewodniczącej  do  czegoś 
zobowiązuje  pytanie  o  taką  rzecz  to ja  może będę  pokazywała  Pani  wszystkie  koperty,  jakie 
przychodzą do sekretariatu, chyba tak będzie 

Radna Kamińska –niech Pani nie komentuje tylko odpowiada 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Pani Burmistrz są udziałowcy, byli udziałowcy Bioetanolu i 
ja nie musiałam przeglądać korespondencji Urzędu i z innych korespondencji mogłam znać, że 
przychodzą na siedzibę Rynek 1, dobrze jak koniec pytania to proszę do następnego przejść

Pani Burmistrz – a to, dlaczego Pani przegląda korespondencję w sekretariacie? 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –przecież  mówię,  że  nie  przeglądam  korespondencji 
naprawdę coś dzisiaj na sali mają problem ze słuchem

Pani Burmistrz –to ciekawe ja muszę się zapytać sekretarki jak prowadzi sekretariat 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –powiedziała, że nie przeglądam, pomawianie

Pani  Burmistrz –dłużnicy,  skarga  Pani,  ogólnie  mieszkaniówka.  Skarga  Pani  Zadybernej  na 
zamianę mieszkania ja do sprawy się ustosunkowałam w ostatnim Tygodniku Łobeskim radni 
chyba czytali  ten artykuł,  ja  myślę,  że dzisiaj  nie  będę przedstawiać skarga wpłynęła do Pani 
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Przewodniczącej  skarga została przekazana do mnie do wyjaśnienia  i  na kolejną  sesję  skarga, 
która do mnie trafiła będzie przedstawiona, opisana 

Pani Magdalena Strycharczyk- Zadyberna – przepraszam Pani mnie cały czas odsyła już od 
września i co tydzień mam przychodzić teraz znowu Pani chce sprawę dać na kolejną sesję nie 
może Pani teraz wyjaśnić, dlaczego?

Pani Burmistrz –Pani Zadyberna jest pewien tryb załatwiania skarg, skarga Pani wpłynęła do 
Pani Przewodniczącej Rady przekazała ją do mnie a ja przedstawiam wyjaśnienie. Na tą sesje nie 
zdążyłam,  bo  było  dwa  czy  trzy  dni  przed  sesją  będzie  Pani  skarga  ja  się  do  Pani  skargi 
ustosunkuje na kolejną sesję. Natomiast moja odpowiedź była szczegółowa i dokładna jest do 
Pani skargi do gazety 

Pani Magdalena Strycharczyk- Zadyberna –nie, ja chciałabym żeby Pani powiedziała, jaka to 
ma być umowa z Pani strony, że na mieszkanie Pani Dudzik ma iść Pani Moczydłowska tak? 

Pani Burmistrz –ja podtrzymuje moją decyzję

Pani Magdalena Strycharczyk- Zadyberna –dobrze, ale czemu Pani z początku dawała taką 
nadzieję. Sama Pani przekonywała Panią Dudzik żeby przychodziła do mnie o zamianę i żeśmy 
przyszły z Panią Dudzik na podpisanie umowy i Pani ewidentnie była zła jak Pani zobaczyła 
mnie, że doszłam z Panią Dudzik do porozumienia  Pani po prostu powiedziała do mnie,  ze 
zachowuje się jak dziecko i prosiła żebym wyszła z biura. Czemu Pani tak zrobiła? Czemu Pani 
chce mnie teraz zostawić na lodzie?

Pani Burmistrz –Pani Zadyberna już od pół roku załatwiam Pani sprawę, Pani chyba już z pół 
roku chodzi o zamianę mieszkania. Wie Pani, dlaczego musi mieć Pani lokal zamieniony ja tu 
przedstawiłam sprawę jasno w prasie i ja zaproponowałam Pani na piśmie dobrą zamianę 

Pani Magdalena Strycharczyk- Zadyberna –ale co to jest za zamiana mieszkania

Pani Burmistrz –proszę mi nie przeszkadzać, Pani tej zamiany nie chce przyjąć ja natomiast 
poinformowałam Panią o mojej decyzji. Pani przez rok albo dłużej w lokalu na Mickiewicza nie 
mieszkała, lokal jest zadłużony na kwotę 9 tys. teraz Pani przyjechała do lokalu i od razu żąda 
żeby zrobić Pani zamianę w pierwszej kolejności

Pani Magdalena Strycharczyk- Zadyberna –a widziała Pani, że nie mieszkam w mieszkaniu 
przez rok czasu? Mieszkała moja mama cały czas

Pani Burmistrz –też nie mieszkała, bo jest cały czas w Szwecji

Pani Magdalena Strycharczyk- Zadyberna – ale jak Pani może powiedzieć, że nie mieszka, bo 
ona jest zagranicą 

Pani  Burmistrz –proszę  Pani  ja  wiem,  co  mówią  sąsiedzi,  lokal  nieogrzewany,  ruina  lokal 
zrujnowany, nieogrzewany 

Pani Magdalena Strycharczyk- Zadyberna –proszę Panią lokal był cały czas zrujnowany 
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Pani  Burmistrz –ma  Pani  pretensje,  dlaczego  lokal  nie  jest  remontowany,  dlatego,  że  jest 
zadłużony, więc nie może Pani teraz ode mnie od Burmistrza wymagać, że ja Pani załatwię 

Pani Magdalena Strycharczyk- Zadyberna –ja teraz powiem dlaczego jest zadłużony

Pani Burmistrz –zadłużony, bo Pani nie płaci

Pani Magdalena Strycharczyk- Zadyberna –oczywiście drugi pokój należy do Pani Mazurowej 
i jeżeli zadłużenia szły na drugi pokój który jest własnością Pani Celiny Mazur to teraz jakie to są 
długi komu ja mam płacić Pani Mazurowej czy Pani? 

Pani Burmistrz –pisma w sprawie zapłaty za lokal Pani cały czas dostawała od Urzędu bądź od 
Administratora jest wykazana wysokość zadłużenia i nie wpłaciła Pani ani złotówki

Pani Magdalena Strycharczyk- Zadyberna –dobrze to, czemu Pani mi tych warunków nie 
przedstawiła z początku przed zamiana mieszkania

Pani Burmistrz –Pani Zadyberna ja jeszcze raz powtarzam lokal jest zadłużony od lat Pani nie 
może żądać zamiany na lokal, który Pani się podoba, jeżeli ja

Pani Magdalena Strycharczyk- Zadyberna – ale Pani mi sama dała Panią Dudzikową żebym 
ja się zamieniła a teraz Pani mi mówi o czym innym 

Pani Burmistrz –ale ja Panią poinformowałam dlaczego zmieniłam decyzję 

Pani Magdalena Strycharczyk- Zadyberna – tak i Pani powiedziała Pani Dudzikowej żeby 
przyszła do mnie w sprawię o zamianę 

Pani  Burmistrz –  ja  uważam,  że  nie  będziemy  dyskutować,  dlatego,  że  będzie  Pani  skarga 
rozpatrywana i ja Pani już wyraźnie powiedziałam proszę nie przychodzić, bo ja w Pani sprawie 
podjęłam decyzję.  Pani  Dudzik  zgodziła  się  na zamianę iść  na pokój  z kuchnią  na barak na 
miejsce 

Pani  Magdalena  Strycharczyk-  Zadyberna –nie  prawda  Pani  Dudzik  ma  odwołanie  ja 
dawałam odwołanie 

Pani Burmistrz –bo Pani je napisała 

Pani Magdalena Strycharczyk- Zadyberna –tak

Pani Burmistrz –Pani Panią Dudzik cały czas wprowadza w błąd, ja swojej decyzji nie zmienię

Pani Magdalena Strycharczyk- Zadyberna –dostała Pani odwołanie 

Pani Burmistrz –ja decyzji nie zmienię Pani Zadyberna Pani Dudzik czeka na zamianę rok a 
Pani Moczydłowska 14 lat w rodzinie Pani Moczydłowskiej urodziły się teraz bliźniaki i dłużej 
Pani  Moczydłowska z dwójką  bliźniaków chorych bo jedno jest  po operacji  oczu nie  będzie 
mieszkać na pokoju z kuchnią 
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Pani Magdalena Strycharczyk- Zadyberna –od kiedy jest Pani taka Chojna dawać rodzinie 
kiedy się urodziły bliźniaki mieszkanie 

Pani Burmistrz –taka jest moja decyzja i ja radę poinformuję

Pani Magdalena Strycharczyk- Zadyberna –ta Pani miała dostać mieszkanie na barakach

Pani  Burmistrz –ale  zrezygnowała  i  dlatego  jest  moja  decyzja,  że  jeżeli  zrezygnowała  z 
mieszkania na baraku idzie razem z rodzicami na dwa pokoje z kuchnią i krótko. Ja wobec Pani 
nie byłam nie grzeczna i nie wyrzuciłam Pani z gabinetu proszę takich rzeczy nie opowiadać ja 
tylko stanowczym głosem powiedziałam Pani, że ja decyzji nie zmienię dostała to Pani na piśmie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –proszę o spokój powiem tylko tyle, że skarga na działania 
Burmistrza skierowaną przez Panią Magdalenę Strycharczyk wpłynęła do Rady Miejskiej 15 i tego 
samego  dnia  została  przekazana  do  Pani  Burmistrz.  Pani  Burmistrz  miała  tydzień  czasu  na 
ustosunkowanie  się  a Radę obowiązuje  rozpatrzenie  skargi  w ciągu 30 dni  do następnej  sesji 
mamy  trochę  więcej  i  tu  nie  możemy  zachować  terminu,  bo  Pani  Burmistrz  nie  mogła 
przygotować wyjaśnień swoich 

Pani Burmistrz –ja nie mam czasu się zajmować każdą sprawą która wpłynie ja ma kolejność 
spraw dlatego skarga czeka na załatwienie i najważniejsze, że ustosunkowałam się do Pani skargi 
do gazety 

Pani  Magdalena  Strycharczyk-  Zadyberna –czemu Pani  tak  utrudnia  zamianę  mieszkania 
przecież Pani Dudzik się ze mną zgodziła na zamianę mieszkania a ja z nią więc czemu Pani tak 
utrudnia

Pani Burmistrz –Pani Zadyberna Burmistrz jest od zamiany to, że Pani się zgodziła 

Pani Magdalena Strycharczyk- Zadyberna –Pani sama poprosiła Panią Dudzikową żeby do 
mnie przyszła

Pani Burmistrz –ja decyzji nie zmienię i to, że Pani pisze do gazet i skargi do Rady Miejskiej nie 
zmieni mojej decyzji, bo ja jestem przekonana o mojej słusznej decyzji

Przewodnicząca Rady Miejskiej – nie wiem czy jak mieszkańcy by się dogadali czy nie mogliby 
się przeprowadzić. Dwóch mieszkańców się dogadali podzielili działkę gminną 

Pani  Burmistrz –chciałabym  tutaj  przedstawić  ogólnie  sprawę  mieszkaniówki,  jaką  Pani 
Przewodnicząca przedstawiła, że na dyżur przychodzą osoby ze skargami na mieszkaniówkę i 
lokalówkę,  jeżeli  są  jakieś  zgłaszane  uwagi  do  Pani  Przewodniczącej  to  ja  z  takiego  dyżuru 
powinnam dostać pismo był taki i taki mieszkaniec przedłożył taką sprawę jest niezadowolony z 
załatwienia  sprawy a  ja  nic  nie  mam od Pani  Przewodniczącej  a  na  sesji  można powiedzieć 
przychodzi dużo mieszkańców, ale, w jakich sprawach, jakie są sprawy do załatwienia kierowane 
do Pani Przewodniczącej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Pani Burmistrz proszę nie wkładać mi słów w usta, które nie 
powiedziałam nie powiedziałam, że przychodzą na dyżur. Nie powiedziałam tego ja z 
mieszkańcami mam stały kontakt przychodzą do mnie do domu, dzwonią umawiają się
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Pani Burmistrz –będzie protokół, ale to proszę przekazać ta sprawę do mnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej –właśnie przekazałam, przekazałam skargę Pani Zadybernej 
tydzień czasu było do gazety można było napisać a do nas nie

Pani  Burmistrz –  będzie  udzielona  odpowiedź.  Kolejne  sprawy  ulica  Kopernika  chodzi  o 
parkowanie samochodów to jest teren spółdzielni mieszkaniowej Jutrzenka i wszystkie, jakie są 
sprawy tam związane na osiedlu z parkowaniem powinny być kierowane do spółdzielni ja nie 
mogę  tutaj  ingerować  znaki  również  są  postawione  przez  spółdzielnię  na  wniosek  zarządcy. 
Bieżnia skończmy może najpierw Orlik, będą koszty utrzymania Orlika a bieżnia wokół stadionu 
to jest kilka tysięcy ja już rozmawiałam z Panem Makarskim, nie damy radę robić wszystkiego 
naraz. Brzeźniak pismo Pana Sak w sprawie wyrządzenia szkody jest w toku teraz była druga 
wyznaczona  przez  Burmistrza  wizja  będzie  wydana  decyzja  administracyjna,  w  której  będzie 
podane obowiązki każdego z właścicieli gruntów do przywrócenia drogi. Pan radny Hlib sprawa 
drogi w Mieszewie  już stanęłam z PKP do aktu notarialnego droga jest  przejęta,  dlatego już 
załatwiamy przyłączenie lamp natomiast włączenie się drogi wojewódzkiej ja nie zrozumiałam 
dyrektora, o co mu chodziła, bo przecież po przejęciu on nie jest dysponentem drogi tylko gmina. 
Sołtys Mielna sprawa oświetlenia to tak jak mówiłam czekam na kosztorysy od ENEA będzie to 
wykonane. Sulice to raczej radnego komentarz złośliwy. Runowo Pomorskie brak lampy mam 
uzgodnione  z  energetyką  4  lampy  i  tylko  to  będą  lampy,  które  będą  niezbędne  Runowo 
Pomorskie jest ładnie oświetlone a to, że kiedyś była lampa to nie znaczy, że musi być teraz. 
Droga na Sulicę musimy sprawdzić.

Przewodnicząca Rady Miejskiej –dziękuję, informacje Przewodniczącego Rady o działaniach 
podjętych w okresie między sesyjnym, poczęści już to opowiedziałam, więc połączę to z wolne 
wnioski i komunikaty 
Przewodnicząca Rady MiejskiejPrzewodnicząca Rady Miejskiej –jeśli nikt już nie chce zabrać głosu to uważam, że punkt jest –jeśli nikt już nie chce zabrać głosu to uważam, że punkt jest   
wyczerpany przechodzimy do ostatniego zakończenie obrad zamykam XXVI sesję Rady Miejskiejwyczerpany przechodzimy do ostatniego zakończenie obrad zamykam XXVI sesję Rady Miejskiej  
w Węgorzynie.w Węgorzynie.

Protokół  sporządzono  w  1  egzemplarzu,  zawiera  46  ponumerowanych  stron  oraz  20 
załączników. Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodnicząca Rady Miejskiej
          Monika Kuźmińska

Protokołowała:
Anna Adamów
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